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gsm 041 633 987

Obiščete nas lahko 
vsak delavnik od 9. do 20. ure, 
ob sobotah od 9. do 13. ure 
v Izoli, Ljubljanska ul. 13, Izola, 
tel. št 040 410 743

(5 simobil
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POOBLAŠČENI 
PRODAJALEC

- voznik viličarja 
• upravljalec težke 

mehanizacije

GS)

05/612 80 03 
info@lu-koper.si

Zakaj ne bi volili leto prej
Fotografija nas je napeljala k tokratnemu razmišljanju. Na njej so ostanki pred leti v Izoli narejenega 
prototipa ultralahkega letala. In kakšno zvezo imajo razbitine letala z volitvami? Napeljale so nas k 
razmišljanju o tem, koliko stvari konča na smetišču zgolj zato, ker so bile narejene preveč na hitro.
(Mef) Predvolilni čas je dokazano 
najbolj vzhičeno obdobje nekega 
mandata lokalne ali kakšne druge 
oblasti. Kar spomnimo se, kaj vse 
smo Izolani dobili v obdobju ne
posredno pred kakšnimi lokalnimi 
volitvami: od otroških igrišč in skate 
parka do cest, bencinskega servisa, 
zdravstvenega doma ali telovadnice. 
Aktualna oblast pač načrtuje tako, 
da je največ otvoritev, rezanj traku 
in medijev prav pred volitvami.
Po svoje to niti ni tako slabo, saj na 
tak način naredijo morda več kot bi 
naredili, če volitev sploh ne bi bilo, 
vendar je tudi res, da vse to počne

jo z našim, javnim denarjem, ki ga 
včasih zapravijo tudi za stvari, ki bi 
si zaslužile več premisleka.
Izolani zdaj ugotavljamo, da se mo
ramo zaradi volitev otepati z lepo 
količino lizingov za objekte, ki so 
vsaj dvomljive kvalitete. O njih piše
mo v tem Mandraču, pa ne zato, da 
bi kakšno oblast kritizirali bolj kot 
kakšno drugo. Opozoriti želimo na 
to, da je planiranje “delovnih zmag” 
v službi volitev postalo nekaj pov
sem samoumevnega. Nekatere in
vesticije menda celo čakajo na pravi 
trenutek, ko bodo bolj učinkovite 
kot sredi mandata.

Volitve, ki bi jih izpeljali leto dni 
pred iztekom mandata neke obla
sti, bi bile pravzaprav kar dobra po- 
gruntacija. Kaj bi se zgodilo?
Ce bi zmagali tisti, ki so že na obla
sti, bi vedeli, da ni treba hiteti z in
vesticijami in bi marsikaj naredili 
kvalitetneje. Če bi zmagala opozicija 
bi aktualna oblast težave prepustila 
bodoči oblasti in počakala na novo 
priložnost. Kaj pa če bi tisti na obla
sti vse investicije prenesli na tretje 
leto mandata? Potem bi jih čakalo 
nekaj groznega. Vedeli bi, da jih 
čaka opozicija a bi morali še leto dni 
skrbeti za tisto, kar so si zakuhali.

Problem
Veš Vitez, jaz imam problem, 

ti naročaš ulično opremo, 
jaz pa plačati ne smem.

Na prav vsak evro, kot hiena, 
pazi enkrat Zdenka, drugič pa Irena 

in ju ne briga kako mi je ime, 
zaradi njiju sem dobil še sive lase. 
Ko pa zaslišita da kaj kupuje Grad 
mi grozita naj grem službo iskat. 

Morda ti veš, kako se ženske umiri, 
ki jih poznaš do zadnje kosti.

In ne mi govorit da tisto pomaga, 
komaj potem bi imeli vraga. 

Človek bi se najraje napil 
in se zjutraj z drugo oblastjo zbudil.

Dolina se poslavlja
Tako lep je pogled s ceste na Šared po 
dolini, ki je kmalu ne bo več. Obiščite 
jo, če ne drugače pa za spomin.

NOVO
Ambulanta za 
male živali Lara
Trgovska ulica 4, 6310 IZOLA 
Tel. 05 / 64 01 300

URNIK:
vsak dan, tudi v sredo: 

8.00 - 12.00 in 16.00 - 19.00 
sobota:

8.00 - 12.00

JJEF1EB
avto center

@ BANKA KOPER komunala
izota-isola

Obratovalni čas odlagališča
PONEDEUEK-PETEK: 8.00 -17.00 
SOBOTA: 8.00 -12.00
NEDEUA IN PRAZNIKI: ZAPRTO

Dežurna služba
V DELOVNEM ČASU - tel.: 05/ 66 34 950 
IZVEN DELOVNEGA ČASA-tel: 041/ 650 882

j (24 ur) tel: 041/650 375
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Čistilna naprava že deluje
Izvajalec del, ajdovsko Primorje je oktobra končalo s poskusnim obratovanjem Centralne 
čistilne naprave Koper. Ta naj bi letno odstranila od 5000 do 6000 ton blata na leto ter 
bistveno prispevala k čistejšemu okolju v občinah Koper in Izola. Posebej pereč je bil položaj 
v Izoli, kjer so se fekalije stekale dobesedno v morje, zdaj pa bodo po transportnem kanalu 
potovale vzdolž obalne ceste do Bonifike in nato do čistilne naprave.

V stari čistilni napravi v Kopru so doslej le mehansko čistili komunalne 
odplake, zdaj pa se bo tam izvajata tudi sekundarna oziroma biološka stop
nja in terciarna stopnja čiščenja, ki zajema predvsem čiščenje dušikovih in 
fosforjevih spojin. Čistilna naprava zmore čiščenje odplak za slabih 85 
tisoč porabnikov. Če je stara naprava očistila komunalne odpadne vode v 
25-30 odstotkih, znaša učinek čiščenja odpadne vode na novi čistilni na
pravi med 90 in 95 odstotkov. Izgradnja kanalizacijskega sistema in čistilne 
naprave je ocenjena na 18,7 milijona evrov, sama čistilna naprava pa stane 
11,74 milijona evrov. Večino te vrednosti financira EU iz sredstev Kohezij
skega sklada, preostanek je financiran iz državnih sredstev ter lastnih sred
stev Mestne občine Koper in Občine Izola. ur

Za cenejši vrtec se je treba potruditi
Do 15, novembra imajo izolski starši čas da vložijo prošnjo za znižano plačilo vrtca. 
Obvestilo je objavljeno le na spletni strani občine Izola, zato povzemamo nekaj določil.
Za otroke, ki so že vključeni v vr
tec, se znižano plačilo uveljavi s 1. 
januarjem 2010, če starši oddajo 
»Vlogo za znižano plačilo vrtca« 
praviloma do 15. novembra 2009.

Obrazec »Vloga za znižano plačilo 
vrtca« je naprodaj v vseh knjigar
nah in papirnicah. Obrazec vloge za 
znižano plačilo vrtca je dostopen v 
izbranem vrtcu ali na spletnih stra
neh Ministrstva za šolstvo in šport- 
www.mss.gov.si (Zakonodaja in do
kumenti).
Za otroke, ki se bodo vključili v vr
tec med šolskim letom, se znižano 
plačilo uveljavi z dnem, ko je otrok 
sprejet v vrtec, če starši oddajo vlo
go najkasneje 15 dni pred predvide
no vključitvijo.
V primeru, da starši zamudijo gor
nje roke, se znižano plačilo vrtca 
uveljavi s prvim dnem naslednjega 
meseca, ko so oddali vlogo.

Vlogo za znižano plačilo vrtca za 
leto 2010 starši lahko oddajo oseb
no v vrtcu, v katerega je otrok 
vključen, lahko pa tudi neposredno 
pri pristojnem občinskem organu v 
času uradnih ur.
Starši vlogi priložijo ustrezne do
kumente, med katerimi je najpo
membnejša odločba davčnega ura
da o odmeri dohodnine oz. informa
tivnega izračuna dohodnine za leto 
2008 za vse družinske člane, ki so 
zavezanci za dohodnino.
Če je v vrtec vključen več kot en 
otrok iz družine, starši za starejše 
otroke plačujete za en razred nižjo 
ceno. Starši, ki imajo v vrtec vklju
čenega več kot enega otroka hkra
ti, so za drugega in nadaljnje otroke 
oproščeni plačila vrtca v celoti. 
Staršem, ki ne uveljavljajo znižane
ga plačila, vrtec izstavi račun v viši
ni polnega plačila, to je 80 % cene 
programa, (ur)

Brezplačni pravni nasveti tudi na obali
Skupina diplomiranih mladih prav
nikov in študentov prava je v sode
lovanju s pravno katedro Univerze 
na primorskem ustanovila Primorski 
pravni center (PPG) s sedežem v Ko
pru na Gortanovem trgu 15.
Tako smo, po podobnih organizaci
jah v Mariboru in Ljubljani zdaj tudi 
v Slovenski Istri dobili ustanovo, kjer 
bodo lahko občani, tisti, ki si pač ne 
morejo privoščiti pravnega nasveta 
advokata, dobili nasvet s področja 
listin in pravnih dokumentov, pomoč 
pri sestavi vlog in pogodb ter dobili

izdelano pravno mnenje. Plačilo teh 
storitev je simbolično, tako kot bo 
simbolično tudi nadomestilo, ki ga 
bodo po novem letu prejeli od drža
ve, ko bodo dobili 
koncesijo za te 
storitve. Trenutno 
so v PPG zapo
sleni trije mladi 
pravniki, center 
vodi Aleksij Skok, 
poslujejo pa vsak 
delovni dan od 
8.00 do 16.00 ure.

REAGIRANJA
Drevo za življenje
Odgovor na članek “Izolsko drevo 
življenja ima zelo globoke korenine", 
objavljen v Mandraču 22.10.2009

Res je, da ima izolsko Drevo življenja 
zelo globoke korenine in da je Občina 
Izola finančno pomagala in da so ve
liko sredstev dobili od donatorjev, to 
so bili starši in dobro stoječi posame
zniki, ki imajo svoja podjetja ter so 
starši odvisnika od trdih drog.
Nihče temu ne nasprotuje, kjati to je 
bila zelo velika humana gesta. Vendar 
tista sredstva, ki so bila nakazana s 
strani Občine, pa naj bi v tem deležu 
tudi le-ta tudi razpolagala in prostor 
namenila Društvu Sožitje obalnih 
občin, ki skrbijo za osebe z motnjo v 
duševnem razvoju, ki imajo poseben 
potrebe. Tako tudi jaz, spoštovani g. 
dr. Bossman, prepričujem vse vas, da 
je potrebno pomagati invalidom. Mi
slim, da to toliko bolj razumete, saj 
ste zdravnik.
Spoštovana ga. Pečan, vedno smo si 
želeli pogovora z dobrimi nameni, da 
rešimo ta problem. Nihče nikoli ni niti 
z besedico rekel, da se bo terapevt
sko skupnost Drevo življena izgnalo 
iz objekta. To je zavajanje in groba 
obsodba vseh dobrih namenov Druš
tva Sožitje obalnih občin in mene. 
Nihče ni nikoli rekel, da je namen 
novega občinskega vodstva dokazati 
napačno uporabo oziroma zlorabo 
javnih sredstev v času vašega župa
novanja. Ravno to, ko omenjate nove 
programe, katere bo uvedel g. Polaj
nar, bo prispevalo k boljšemu sožitju 
in delovanju centra. Sami ugotavljate, 
da je ekipa kadrovsko podhranjena. 
To težko in zahtevno delo bi poveza
li s Centrom D. Boštjančič iz Iga, ki 
ima svoje strokovnjake in programe, 
ki so so lahko pomembni tudi za te
rapevtsko skuponost Drevo življenja. 
Zato menim, da se moramo pogovori
ti, si med seboj pomagati - razumeti 
situacijo staršev oseb s posebnimi 
potrebami, ne pa komunicirati le pre
ko medijev. Ravno te probleme, ki 
jih navajate, da niste dovolj storili za 
odvisnike, za matere z malimi otroci, 
katere so tudi odvisne od drog, se 
mi zdi, da bi morali čim prej stopiti 
skupaj in se pogovoriti, da tako poka
žemo dobro voljo, da dokažemo, das 
mo kulturna in humana družba ter da 
razumemo vse vrste invalidnosti, kaj
ti nikoli ne vemo, kdaj bo to mogoče 
doletelo tudi nas ali našo družino. 
Spoštovani dr. Polajnar, ravno ta re
šitev je tista, ki bo vplivala na izpo
polnitev programov in delovanje Cen
tra Drevo življenja, ne pa trditev, da 
teh dveh populacij ni mogoče mešati. 
Tudi mnenje kliničnega psihologa 
je, da je sobivanje obeh skupnosti 
celo zaželeno, saj odvisniki tako 
spoznajo tudi drugo plat življenja. 
Omeniti moram, da ne^ gre za nika
kršno gonjo proti g. Štuvi, ampak 
le korak ali dva več, da bi se končno 
vsi, ki si želimo rešitve tega vpraša
nja, usedli in se pogovorili kot ljudje 
- občani, ne glede, iz katere politične 
opcije prihajamo.
Pred dvema tednoma se je s predstav
niki društva Drevo življenja, strokov
nimi sodelavci in predstavniki občin

pogovarjala sekretarka na direkto
ratu za socialne zadeve Ministrstva 
za delo, družino in socialne zadeve 
ga. Marjeta Ferlan Istenič ter dejala, 
da bodo projekt Društva Drevo življe
nja podprli le, če ga bodo podprle 
vse tri obalne občine. Sama pravi, 
da je treba sklicati sestanek vseh ozi
roma z županom Občine Izola ter se 
pogovoriti in poiskati ustrezno reši
tev. V kolikor ne bo dosežen odgo
vor, ne bo mogoče konkurirati na 
javni razpis oziroma za program, ki 
naj bi se odvijal v Centru. To bi bilo 
za vse nas velika škoda, še večja pa 
za vso našo regijo.

Mario Gergeta, Občinski svetnik.

Turizem ni le morje
V izolski SDS bi, ob zaključku vrhun
ca turistične sezone, želeli podati ne
kaj mnenj, kritik in predlogov za obo
gatitev turistične ponudbe v občini. 
Iz pogovorov s turističnimi delavci in 
društvi, ki delujejo na tem področju, 
se že skozi več let pojavlja problema
tika slabe prepoznavnosti kulturnih 
spomenikov, njihove nepovezanosti 
in težave z uradnimi vodiči. V SDS 
zato predlagamo občini in turistične
mu združenju tri ukrepe, ki bi izbolj
šali stanje na tem področju. Zavedati 
se moramo, da Izola ni zgolj obmor
sko letovišče, temveč predvsem del 
širše kulturne dediščine.
Občina naj takoj pristopi k izdelavi 
informacijskih tabel, ki naj označu
jejo pomembne kulturne spomenike 
v občini. Na spletni strani našega 
občinskega odbora so že pripravljeni 
predlogi za deset objektov, ki jih je 
nujno potrebno označiti, med njimi 
so cerkve, stara občinska palača, Pa
lače Manzioli, Besenghi in Zanon ter 
nekateri drugi objekti. Informacijske 
table naj vsebujejo ime objekta, letni
co izgradnje in letnice večjih obnov. 
Na podlagi označbe objektov naj se iz
dela turistična karta starega mestne
ga jedra, na kateri so označeni prej 
omenjeni objekti, muzeji, ki delujejo 
v okviru občine, društev ali fizičnih 
oseb in pomembne infrastrukturne 
točke. Turistične karte naj bodo na 
voljo na vseh pomembnejših javnih 
mestih (avtobusna postaja, trgi...). 
Občina in turistično združenje naj za
gotovita uradne vodiče po mestnem 
jedru. Večje skupine obiskovalcev, ki 
niso organizirane preko turističnih 
agencij, nimajo zagotovljenega pro
fesionalnega vodenja po mestu. Na 
tem mestu naslavljamo tudi vpraša
nje občini, kako je z nadzorom tujih 
vodičev v občini?
V SDS menimo, da obiskovalcem ne 
moremo ponuditi zgolj morja, vedo
željnim obiskovalcem pa prepustiti le 
pustolovski pohod po mestu. Župnij
sko cerkev obišče v juliju in avgustu 
vsako leto okvirno 11.000 obiskoval
cev, ki v večini ne poznajo drugih 
znamenitosti Izole. Vendar ne zgolj 
obiskovalci, tudi mi bi se marsikaj 
naučili, kajti tudi sami pozabljamo 
na našo kulturno dediščino.
Seznam nekaterih objektov so na 
spletni strani http://izola.sds.si

Gregor Vučko

Podpredsednik OO SDS Izola
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Neprofitna stanovanja

Neprofitni blok in nova stanovanja 
bomo plačali z zemljiščem
Neprofitni blok je razbremenjen plačevanja 20 letnega lizinga za ceno zemljišča na katerem bo 
lizingodajalec (Gorica Leasing) lahko zgradil še par objektov z neprofitnimi stanovanji. Če bo občinski 
svet sprejel aneks s to vsebino bodo stanovanja novembra že nared za vselitev.

V četrtek, 5. novembra se bodo na 
13. redni seji sestali izolski občinski 
svetniki in obravnavali nekaj po
membnih točk dnevnega reda, med 
katerimi je najbolj dolgoročna tista 
o izdelovanju občinskega prostor
skega načrta, zelo kratkoročne pa ti
ste o prodaji zemljišč v lasti občine.

Zemlja za stanovanja
V zadnjih tednih so na ravni občine 
in Gorica Leasinga, soinvestitorjev 
v neprofitni blok Livade, potekali 
pogovori o ureditvi medsebojnih 
obveznosti, kar je osnova za skleni
tev pogodbe in oddajanje stanovanj 
čakajočim prosilcem. Težava je bila 
v tem, da občina Izola, z izjemo ne
katerih taks v samo gradnjo bloka 
ni vložila denarja ampak je bil njen 
vložek le zemljišče in komunalni 
prispevek, vse skupaj pa je obreme
njevala pogodba, ki je Gorica leasin- 
gu omogočala nadaljevanje gradnje 
na tem območju.
Soinvestitorja sta se dogovorila, da
zemljišče na katerem stoji že zgra
jen blok z garažo ostane v občinski 
lasti, zato pa bo občina omogočila 
Gorica Leasingu gradnjo še dveh 
ali več blokov na območju, dolo
čenem za tovrstno gradnjo, hkrati

pa bo investitor postal tudi lastnik 
omenjenih zemljišč. Vse to seveda 
pod pogojem, da Gorica Leasing tam 
gradi le neprofitna stanovanja, ne pa 
stanovanj za trg. V občinski upravi 
upajo, da bodo na ta način pospešili 
gradnjo neprofitnih stanovanj, kijih 
v občini tako primanjkuje.

743 tisočakov odškodnin
V izolski Komunali so se v zadnjih 
letih soočali s problematiko odš
kodninskih. tožb za neizvršene ob
veznosti po najemnih paogodbah, 
povezanih z nameravanim obrato
vanjem lokalov na Svetilniku v Izoli 
in na južnem pomolu mandrača 
(delovni pomol).
Najemnika Salija Adnan s.p. in

Rebalansiranih 24 milijonov
Želeli smo si 38 milijonov, pristali na 27, zdaj se bo treba sprijazniti s 24 
milijoni, če jih bomo seveda dobili. Brez prodaj nepremičnin ne bo šlo.
Julija letos so občinski svetniki spre
jeli proračun za leto 2009 v višini 
27.206.585 E Julija letos so občinski 
svetniki sprejeli proračun za leto 2009 
v višini 27.206.585 EUR vendar je reali
zacija prihodkov pokazala, da bo obseg 
proračunskih sredstev bistveno manjši, 
seveda zato, ker ni prihodkov, ki so jih 
v občinski upravi načrtovali in zaradi 
recesije, ki ni obšla naše države in niti 
naše občine.

Župan Tomislav Klokočovnik pred
laga Občinskemu svetu sprejem re
balansa proračuna za leto 2009, ki 
naj bi prihodkovno in odhodkovno 
dosegel približno 24 milijonov Bu
rov. Najpomembnejši del rebalansa 
predstavlja ureditev premoženjsko
pravnega stanja v zvezi z izgradnjo 
neprofitnih stanovanj v Livadah. 
V predlogu rebalansa je predviden 
prenos lastništva stanovanjskega 
objekta v vrednosti 5.055.900 EUR, 
vključno z vložkom Občine Izola, ki 
predstavlja komunalni prispevek v 
višini 450.399 EUR.

Z že omenjenim aneksom k soinve- 
stitorski pogodbi je v predlogu re
balansa vključeno financiranje na
kupa stanovanj s sredstvi iz prodaje 
komunalno opremljenega zemljišča 
in komunalnih prispevkov v skupni 
višini 4.482.732 EUR, vključno z 
obračunanim komunalnim prispev
kom v višini 450.399 EUR,
V rebalansu proračuna občine Izo
la je predvidenih 22,9 mio EUR 
prihodkov in 24,1 mio EUR od
hodkov. Brez zgoraj navedene do
datne transakcije pa znašajo ostali 
odhodki 19 mio EUR, prihodki pa 
18,S mio EUR.

Selitev v naslednje leto
Tudi leto 2010 ne bo nič bolj bogato 
od letošnjega, še posebej zato, ker 
se bo v naslednje leto preselilo nekaj 
stroškov, ki so bili predvideni med 
odhodki že v letošnjem letu. Tako 
bo šele naslednje leto prišel na vrsto 
odkup zemljišč za cesto Jagodje - 
Šared in plačila nekaterih investicij, 
ki so se začele že letos. Obeta se še 
eno skromno proračunsko leto. (ur)

Marič Reni s.p., ki sta s Komunalo 
sklenila najemni pogodbi, katerih 
predmet sta bila prostora v postav
ljenih začasnih montažnih plažnih 
objektih na Svetilniku, sta vsak v 
svoj prostor vložila določeno vsoto 
denarja. Najeta prostora sta morala 
opremiti, urediti in pripraviti tako, 
da bi bila primerna za obratovanje. 
S tem, ko so bili objekti porušeni, 
je najemnikoma nastala precejšnja 
škoda, tako zaradi nabavljene opre
me kot izgubljenega dobička. Zara
di neizpolnjene obveznosti s strani 
Komunale Izola do najemnikov, sta 
najemnika vložila tožbi, po katerih 
zahtevata izplačilo odškodnine. 
Prav tako zahteva, na podlagi skle
njene najemne pogodbe in neizpol
njenih obveznosti, izplačilo odškod
nine, najemnik Ribiške osmice, 
Simon Božic s.p.
Predmet najema je bil opremljen 
začasni objekt “Ribiška osmica” 
na delovnem pomolu ob mandraču. 
Dne 5. 7. 2006 je bilo najemniku s 
sklepom Komunale Izola odrejeno 
prenehanje opravljanja gostinske 
dejavnosti v lokalu, ker je Komuna
la takrat prejela Sklep Inšpektorata

RS za okolje in prostor, s katerim je 
bilo odrejeno takojšnje prenehanje 
opravljanja dejavnosti v navedenem 
objektu. Najemnik je takoj prenehal 
z dejavnostjo. Sodba v navedenem 
gospodarskem sporu še ni izdana. 
Komunala Izola bo za izpla
čilo odškodnin z obrestmi ter 
stroški potrebovala predvidoma 
743.594,51 EUR. V kolikor bo sodna 
poravnava z najemnikom Salija Ad- 
nanom s.p. Uspešna (sodba v tem 
primeru še ni pravnomočna), pa bo 
znesek predvidoma nižji in bo zna
šal 527.133,95 EUR.
Komunala seveda nima denarja za 
plačilo takšnih odškodnin, zato bo 
morala najeti dolgoročni kredit, če 
pa ga ne bo mogla plačevati bo mo
rala to obveznost prevzeti Občina 
Izola kot edini lastnik tega javnega 
podjetja.

3 milijone za ribiče
Seveda ne za ribiče ampak za razvoj 
ribiške infrastrukture v Izoli. Svetni
ki se bodo seznanili z investicijskim 
programom, ki predvideva sanacijo 
glavnega pomola, zunanjo ureditev 
ribiške infrastrukture in prestavitev 
črpalke za gorivo. Predvidena je 
ureditev oskrbe z vodo in elektri
ko na pomolu, postavitev kontej
nerjev za ribiško opremo, uredi
tev privezov, ureditev mesta prve 
prodaje rib, ekološkega otoka, 
namestitev hladilnice, ledomata 
in tekočega traku za raztovarjanje 
itd. Skupna vrednost investicije, h 
kateri naj bi občina prispevala 35, 
država 11, evropa pa 54 odstotkov 
znaša 3.684.274,06 Eura.

Komisija za priveze čaka še 2 člana
Občinski svetniki bodo obrav
navali tudi nekaj pomembnih 
kadrovskih vprašanj med kate
rimi je gotovo najbolj odmevno 
imenovanje direktorja Centra za 
kulturo, šport in prireditve, kjer 
predlagani kandidat, po doslej 
znanih stališčih, nima prav veli
ko možnosti za imenovanje. 
Svetniki bodo v komisijo za po
delitev priznanj Alojza Kocjanči
ča imenovali Marino Hrs in Ko- 
nija Steinbacherja, dopolnili pa 
bodo tudi komisijo za priveze z 
dvema manjkajočima članoma. 
Župan predlaga Vlasto Peršič 
(zaposleno v pristaniški kapita
niji) in Claudia Chicca.

Vse barve Izole
DPM Izola v slikarski akciji

l
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Lizing igrišča z umetno 
travo so nevarno zlizana
Dobili smo jih kar nekoliko nepričakovano, kot nekakšno nadomestilo za neobstoječe trening 
igrišče za izolskega nogometnega ligaša. Vedeli smo, da jih je občina kupila na lizing, nismo pa 
vedeli, da bodo tako hitro propadla. So krivi slabi vzdrževalci, slab material ali kaj tretjega?
Zadnje dni je veliko govora o umetni 
travi. Predvsem o ruski umetni tra
vi, ki jo nekateri označujejo že sko
raj za najboljšega ruskega igralca, 
in ki utegne, ob značilnem ruskem 
mrazu, še najbolj ogroziti nastop 
slovenske nogometne reprezen
tance na bližajočem se Svetovnem 
prvenstvu v Južni Afriki.

A ni le ruska umetna trava tista, ki 
buri duhove domačih žogobrcarjev. 
Ti imajo, zgodovinsko gledano, do
volj težav že sami s sabo, tako da ni 
nobene nuje, da bi se ukvarjali še z 
„ruskimi“. Trenutno pa jim dela te
žave tudi domača, izolska umetna 
trava.
Pred nekaj leti je Izola, ob velikem 
pompu, seveda, dobila dve novi 
nogometni igrišči z umetno travo. 
Govorilo se je, da sta ti igrišči med 
najboljšimi v državi, kar je tudi bilo 
res. Strokovnjaki pravijo, da je bila 
umetna podlaga, ki so jo postavili 
na ti dve igrišči, med najboljšimi 
na tržišču in čeprav dobro vemo, 
da tudi najboljše igrišče ne more 
takšno ostati za vedno, je smotrno 
vsaj pričakovati, da bo naslednjih 
nekaj let, ali pa generacij, govora o 
dobrem, vsaj solidnem igrišču. Pa 
ni tako. Danes je umetna masa, ki 
prekriva nekdanje peščeno pomož
no igrišče že skoraj povsem gola, 
trave pa je le še za vzorec, saj jo je 
že skoraj povsem prekril pesek. Ta 
kombinacija pa je, menijo nekateri, 
zelo nevarna. Pa če gremo po vrsti.

Zgodba stara vsega pet let
Pred petimi leti je bivša županja 
Breda Pečan Centru za kulturo, 
šport in prireditve Izola svečano 
predala dve igrišči z umetno tra
vo, ki sta nastali na mestu, kjer so 
včasih bili peščeno igrišče, asfaltno 
rokometno igrišče in zapuščeni vi
nograd. Na žalost pa, očitno, so v 
tistem času odgovorni na Centru za

kulturo, šport in prireditve mislili, 
da je igrišče z umetno travo nekaj 
povsem umetnega, ki ne potrebu
je vzdrževanja, po dobrem starem 
načelu, da so umetne rože dobre 
predvsem zato, ker ne potrebujejo 
vode in nege. Pa ni ravno tako, saj 
na umetnih rožah, za razliko od 
umetne trave, nihče ne teka, brca, 
se kotali, dela prevale in se spotika, 
kot bi to moralo početi nekaj gene
racij izolskih žogobrcarjev, tudi po 
več ur na dan. V.d. direktorja CKSP 
Darko Grad, nam je povedal, da 
pred njegovim prihodom na ta po
ložaj se z vzdrževanjem igrišč ni 
ukvarjal nihče, potrebno pa bi ju 
bilo redno grabiti, sicer se trava po
leži. Kar se je tudi zgodilo. Situacijo 
so nato poskušali rešiti, kakor se je 
pač dalo, in ob rednem vzdrževanju 
so na igrišče nasuli pesek, katere
ga namen je ta, da zapolni prazen 
prostor, ki je začel nastajati med gu- 
mnato podlago in travo. Danes, ko 
je trava od vsega hudega že skoraj 
popolnoma uničena, pa deluje, kot 
da imamo v Izoli dve vedno zasne
ženi umetno travnati igrišči. Takšni, 
kot bo po vsej verjetnosti tudi tisto 
rusko sredi novembra.
Eden od trenerjev mladih izolskih 
nogometašev nam je razkril, da je 
igrišče trenutno resnično nevarno 
za igro. Namreč, z nasutjem gramo

za, s katerim so poskušali rešiti, kar 
se je rešiti dalo, je postala podlaga 
zdaj, ko skoraj ni več trave, že zelo 
neoprijemljiva, in mnogo slabša, kot 
je bila včasih, ko so še na istem kra
ju trenirali na peščenjaku.

Škoda je bila storjena ob samem začetku
Darko Grad je ob tem dodal, da 
je do hude škode prišlo tudi v 
času, ko so zgornje igrišče ne
strokovno odkrili, da bi opravili 
dela pod zemljo. Nestrokovno 
pa so ga predvsem na novo po
krili, saj so na nekaterih točkah 
nastale že prave majhne stopni
ce, ki seveda predstavljajo še 
večjo nevarnost za zdravje mla
dih in manj mladih športnikov, 
ki ta igrišča koristijo.
Darko Grad je povedal, da še 
vedno čaka na kakšno strokovno 
mnenje o načinu, kako bi se ta 
igrišča lahko saniralo, a zdaj kot 
kaže, še nima rešitve.
Pri vsem tem pa seveda bode v oči 
še najbolj to, da Center za kulturo, 
šport in prireditve še vedno plačuje 
lizing za igrišče, ki je v petih letih 
iz odličnega postalo, če že ne poten
cialno nevarno pa vsaj popolnoma 
neuporabno. In vprašanje je, če ga 
je sploh še mogoče rešiti?
No, škoda je bila narejena, in verjet
no ne bo mogoče ugotoviti, kdo je 
zanjo odgovoren. Pa tudi pomemb
no verjetno ni več. Vsekakor je naj
več kar lahko tisti, ki o teh zadevah 
odločajo, v tem trenutku naredijo to, 
da iz teh preteklih napak nekaj koris
tnega potegnejo. Recimo to, da pred
volilni gradbeni projekti nimajo roka 
trajanja, niti za en mandat. a.m.

Za lizinge mesečno po 12.000 Eur
- mesečni obrok po pogodbi o poslovnem najemu parketa v špor
tni dvorani Kraška ul. 1 je 259,53, zaključek pogodbe je julij 
2011
- mesečni obrok po pogodbi o poslovnem najemu športnega igri
šča (Jagodje) je 3.367,37, zaključek pogodbe je 31.8.2016
- mesečni obrok po pogodbi o poslovnem najemu izvlečne tri
bune v telovadnici OŠ Livade je 1.163,32, zaključek pogodbe je
31.5.2010
- mesečni obrok po pogodbi o poslovnem najemu izvlečne tri
bune v telovadnici OŠ Livade je 1.248,99, zaključek pogodbe je
31.5.2010
- mesečni obrok po pogodbi o poslovnem najemu igralnih povr
šin (umetna trava) je 6.033,41, zaključek pogodbe je 30.12.2014

Težave s hišo, z občino in servisom
Pošiljam vam vsebino dopisa, ki sem ga na občino poslal pred dvemi ted
ni, vendar še nisem prejel odgovora, zato se obračam na vas. Opozoriti 
želim na težave, s katerimi se soočam vstavbi (Cankarjev drevored 15), ki 
je v polovični lasti občine, in na dvorišču, ki je v lasti občine.
Hiša, v kateri živim, je v polovični lasti občine.
Ta že 40 let ni v stavbo vložila nič, ni poskrbela 
za obnovitvena in vzdrževalna dela na strehi in 
preostalem delu hiše. Največjo težavo predstav
lja velik zračnik (na sliki), saj zaradi tresljajev 
strešniki odpadajo in streha pušča. Zaradi tega 
mi zamaka stanovanje, uničuje pa tudi fasado.
Škode je za več kot 100.000 evrov. Zanima me, 
kdo bo to plačal? Ker je stavba v polovični lasti 
občine, pričakujem, da bo stroške krila tudi ob
čina.
Druga težava je dvorišče, ki ni javna površina. Na njem sta glavni vodo
vodni ventil in števec, do katerih pa nimam dostopa, saj mi zaposleni v 
servisu Iskra s svojim parkiranjem omejujejo dostop. V primeru, da bi mi 
puščala voda, glavnega ventila ne bi mogel zapreti. Prav tako ne morem

preverjati vodovodnega števca. 
Poleg tega na dvorišču (ki je 
namenjeno parkiranju tistih, ki 
tu živijo) parkirajo avtomobili 
zaposlenih in strank iz Iskre. 
Na dvorišču parkirajo tudi dru
gi avtomobili, ki sploh niso iz 
te občine. Ker je dvorišče v la
sti občine in ne v moji, jim sam 

parkiranja ne morem omejevati, ga pa oni omejujejo meni. Zaradi njiho
vih avtomobilov in drugih večjih predmetov, ki jih postavljajo na dvori
šče, imam otežen prehod tudi peš ali s kolesom. Mislim, da mora v tem 
primeru ukrepati občina.
Iskra servis se je včasih ukvarjal s popravili manjših aparatov, kot so tele
vizije in kavni mlinčki. Danes popravljajo vse večje naprave. Ker nimajo 
zagotovljenih parkirnih prostorov, njihova vozila (tudi od strank in doba
viteljev), večkrat parkirajo na pločniku, s čimer ogrožajo varnost pešcev 
in drugih udeležencev v prometu. Če se želim z dvorišča vključiti na cesto 
z avtomobilom, ni pregledno in je nevarno. Zato menim, da ta lokacija za 
njihov servis ni primerna. Na koga naj se obrnem, če se zaradi njihovega 
oviranja ne morem varno vključiti na cesto, ali pa sploh ne morem mimo 
(peš ali z avtom)? Na občinsko redarstvo in policijo sem se do sedaj obra
čal neuspešno. Peter Pevc, Cankarjev drevored 15, Izola
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Sončno nabrežje bo gotovo 
lepše, saj grše ne more biti
Zavod za varstvo kulturne dediščine je s prvim soglasjem določil tlakovanje s flišnim peščenjakom, po usklajevanju z nvesti- 
torjem pa je pristal na beli kamen iz apnenca in montažo stotih talnih LED svetilk. Dela se medtem nadaljujejo.
Izolski župan ima to smolo, da je 
dobil Izolo v upravljanje prav v času 
recesije in v obdobju po uspešni žu
panji, ki težav z recesijo ni poznala.
Njegovi projekti so bili, takoj po voli
tvah, zelo ambiciozni, toda realnost 
je storila svoje in danes se bolj ali 
manj ukvarja s preživetjem občine 
bolj kot s kakšnimi svojimi projekti. 
Edini, ki mu je ostal iz zbirke načrta 
razvojnih programov je pretlakova- 
nje Sončnega nabrežja, ki je zdaj 
že sredi dela. Ne tako obsežno kot 
bi si želel a vsaj na prvi pogled do
kaj všečno. Nedvomno bo vse, kar 
bo prekrilo beton lepše od betona. 
O tem ne gre dvomiti. Toda, tudi ta 
projekt ni brez težav. Denarja zanj 
ni prav veliko, za povrh so ga morali 
še pošteno oklestiti, morali pa so se 
tudi usklajevati z Zavodom za var
stvo kulturne dediščine. Zavod je 
namreč najprej dal soglasje za tlako
vanje s flišnim peščenjakom, kasne
je pa je pristal tudi na druge materi
ale. Zanimalo nas je, kako je prišlo 
do tega dogovora in spremembe.

Zavod je za flišni peščenjak
Iz republiškega Zavoda za varstvo 
kulturne dediščine Slovenije so nam 
odgovorili, da je OE Piran na vlogo 
občine Izola, ki jo je podala po po- 
blaščenem projektantu Biro Obala 
d.o.o, dne 20.3. 2009 podala kul- 
turnovarstvene pogoje za tlakovanje 
obale in rekonstrukcijo ceste Sonč
no nabrežje v Izoli, na parcelah št. 
1108 in 1113, k.o. Izola. Ti pogoji 
določajo:
Parcela št. 1108 (sprehajalna pot 
od ribarnice do Lonke)
- Kota roba obalnega zidu, vključno 
s tlakovanjem, mora biti na enaki 
nadmorski višini, kot je predvide
na kota rekonstruiranega obalnega 
zidu mandrača.
- Zaključni pas oziroma prvi pas ob 
robu obalnega zidu - poklopnica, 
mora biti izdelan v kamnitih blokih 
iz lokalnega kamna, flišnega pešče
njaka in mora biti enakih dimenzij, 
kot je poklopnica okoli mandrača.
- Ostala površina na parceli mora 
biti tlakovana v lokalnem kamnu 
-flišnem peščenjaku.

Celotno površino parcele, ki jo 
obravnavajo ti pogoji, mora biti tla
kovana s kamnom v treh različnih 
širinah. Razlika v širini mora biti 
najmanj 10 cm. Lahko so izdelane 
po vzoru uličnega tlaka v Ljubljan
ski in Koprski ulici.
- Celotna površina je lahko razde
ljena na več pravilnih površin, ki jih 
ločujejo drugače površinsko obde
lani kamnite plošče in ožji kamniti 
pasovi.
Podani so tudi pogoji za urejanje 
parcele št. 1113 (cesta od mandra
ča do Lonke vključno z zelenicami 
in cesto pred občino), vendar teh 
zdaj ne bomo predstavljali, saj ob
čina za ta del rekonstrukcije nima 
denarja. Morda le nekaj zanimivo
sti:
- Urbana oprema mora biti za ce
lotno območje Sončnega nabrežja 
in Velikega trga enotna. Projekt za 
pridobitev gradbenega dovoljenja 
mora vsebovati tudi katalog urbane 
opreme.
- Pri ureditvi zelenih površin se la
hko zasadi pinje ali lokalne listate 
vrste dreves, ki prenesejo neposred
no bližino morja.
- Možna je saditev vseh vrst grmov
nic.
Vsi začasni gostinski vrtovi na 
parceli št. 1108 morajo biti odstra
njeni.
- Za postavitev začasnih gostinskih 
vrtov na obeh parcelah morajo inve
stitorji pridobiti kulturnovarstvene 
pogoje in kulturnovarstveno so
glasje ZVKDS OE Piran.

Soglasje za spremembo
Kot rečeno je Zavod 21.5. 2009 iz
dal kulturnovarstveno soglasje za 
tlakovanje obale in rekonstrukcijo 
Sončnega nabrežja, 3.7. 2009 pa je 
bil usklajevalni sestanek pri žu
panu občine Izola. Na sestanku je 
bil usklajen drugačen način tlako
vanja, kot je določen v projektu in 
na katerega je OE Piran izdala prvo 
soglasje. Za spremembe pa občina 
Izola do sredine prejšnjega tedna 
še ni pridobila soglasja OE Piran, 
ZVKDS, očitno pa ga je pridobila 
do začetka tega tedna, ko so dela 
sicer že potekala.

Bel apnenec in luči
Občina Izola je dne 21.05.2009 pri
dobila Kulturnovarstveno soglasje 
ZVKD Slovenije, k projektu Tlako
vanje obale in rekonstrukcija ceste 
Sončno nabrežje v Izoli.
Kot je sporočila svetovalka župana 
Irena Ostrouška je projekt (izde
lal ga je Biro 42 d.o.o. Ljubljana) 
upošteval Kultunovarstvene pogoje 
ZVKD Slovenije z dne 20.03.2009, 
in sicer da se izvede pretlakovanje 
obstoječe betonske obale - sprehaja
lišče, s kamnom flišni peščenjak.

Tudi velik del stare obrobe ob 
mandrača in na obeh pomolih je 
iz belega kamna.

men debeline 6cm, v treh različnih 
širinah s poklopnico širine 90 cm 
prav tako iz flišnega peščenjaka.

Ob pripravi projektov za izvedbo 
(PZI) je na željo investitorja (Ob
čina Izola), projektant (Biro 42) 
predvidel tlakovanje z belim ka
mnom iz apnenca in poklopnico iz 
enakega kamna. V tlake iz belega 
kamna je predvidena postavitev 
nakaj prečnih črt iz sivega pešče
njaka. Dimenzije poklopnice in ka
mnitih tlakov, kakor tudi način po
stavitve je ostal enak kot v projektu 
na katerega je bilo izdano soglasje 
ZVKD Slovenije. V tlaku je predvi
dena nesimetrična postavitev 100 
kom okrasnih LED svetil (moči 1 
WAT).
Ker je šlo v projektu (PZI) za zame
njavo vrste kamna (iz peščenjaka v 
apnenec), je bil dne 3.7.2009 v pro
storih Občine Izola uskladitveni se
stanek s predstavnikom Zavoda za 
varstvo kulturne dediščine, kjer je 
predstavnik Zavoda g. Guštin izra
zil strinjanje z predlagano izvedbo 
zamenjave vrste kamna in postavi
tev okrasnih LED svetil (zabeležka 
sestanka).

Po ugotovitvi, da izdano soglasje 
ZVKD iz dne 21.5.2009 ni spreme
njeno smo zaprosili ZVKD Sloveni
je za izdajo dopolnitve soglasja za 
navedene dogovorjene spremembe, 
soglasje je bilo izdano danes. 
Skladno s Kulturnovarstvenimi po
goji in Kulturnovarstvenim sogla
sjem so bile v Juniju 2009 izvedene 
predhodne arheološke raziskave 
- arheološko vrednotenje, ki pa ni 
določilo arheoloških ostalin, a.m.

Izolski Campus čaka na začetek del
V Manziolijevi palači je poslanec Franko Juri gostil ministra za vi
soko šolstvo in znanost, Gregorja Golobiča. Minister in poslanec 
stranke Zares sta se pogovarjala o aktuarnih vprašanjih slovenske 
notranje in zunanje politike pa tudi o tem, kako trdna je koalicija 
v novi vladi. Seveda ni šlo brez vprašanj in razmišljanj o urejanju 
odnosov s sosednjo Hrvaško, pa tudi vprašanjem v zvezi z obtož
bami na račun koruptivnosti ministra se udeleženci niso odrekli. 
Seveda pa je bila prisotnost rek
torja Univerze na Primorskem, dr.
Rada Bohinca in drugih vplivnih 
ljudi s področja izobraževanja pri
ložnost tudi za vprašanja o usodi 
izolskega študentskega campusa.
Minister je zagotovil, da se bo 
gradnja izolskega Campusa zače
la v nekaj mesecih, podprl pa je 
tudi nadaljni razvoj Sredozemske 
univerze.
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15 let OS Livade------------------------------------------------------------------------------------------------

Na šoli Livade jim ni vseeno
Sreda, 21.10.2009, je bila za učence in delavce Osnovne šole Livade v Izoli poseben praznik. Šola v tem času praznuje 15. 
rojstni dan, 15. obletnico odprtja in delovanja. In danes skoraj ni več rojstnega dneva brez torte. Vendar jim ni bilo dovolj, da bi 
se samo sladkali ob slastnih tortah, ki so jih razveseljevale na ta dan.
Posvetili so ga gradnji pozitivnih med
sebojnih odnosov, konstruktivnemu re
ševanju konfliktov ter gradnji občutka 
pripadnosti njihovi šoli. Šola namreč 
nikakor ni samo stavba, prostor ali 
zgradba, za učence in vse zaposlene, je 
tudi mesto na katerem se stkejo nešte
te vezi prijateljstva in zelo pisani med
sebojni odnosi. Tako-le so za Mandrač 
opisali teh 15 let šole in dogajanje ob 
tej obletnici.

Osnovna šola Livade se je v času od 
leta 1994 spreminjala, dogradili smo 
nove učilnice, prenovili nekatere 
prostore in jih opremili z modernej
šimi pripomočki. Od prvega dne do 
danes je za nemoteno delo na šoli v 
teh 15 letih skrbelo več kot 110 zapo
slenih. Učenci uspešno predstavlja
jo šolo tako v Občini Izola kot tudi 
na področnih ter državnih tekmova
njih in srečanjih. S svojim znanjem 
in sposobnostmi pa so se uspešno 
predstavili celo v tujini. Učitelji smo 
ponosni in veseli uspehov učencev 
tudi potem, ko so že zapustili šolo.

O odnosih v šoli
Šola daje vsem neizmerno bogastvo 
- znanje in vrednote, ki odpirajo 
vrata v življenje. Ker učenci preživi
jo velik del dneva v šoli, je zelo po
membno da se v njej tudi varno in 
dobro počutijo. Kjer pa so ljudje, se 
stkejo tudi novi odnosi, vendar za
radi različnosti prihaja tudi do kon
fliktov. V ta namen sta šolski me- 
diatorki Sabrina Žigante in Suzana 
Pušnik pripravili tematski dan šole 
z naslovom NI NAM VSEENO.
NI NAM VSEENO, da se včasih v 
šoli pojavljajo slabi odnosi, NI NAM 
VSEENO da nimamo varno ograje
nega šolskega prostora in NI NAM 
VSEENO, da se pouk ne odvija zno
traj varnega in nekonfliktnega oko
lja. Ob tem obeležju smo se ravno 
zaradi tega, ker smo hoteli opozoriti 
na občutek pripadnosti v šoli in do
bremu počutju v njej, posvetili ra
zvijanju nove kulture odnosov - me- 
diaciji. Kajti preden so posamezniki 
sposobni reševati konflikte, morajo 
dobro spoznati tudi samega sebe in 
sprejeti pogled drugega, s katerim 
so v odnosu.
Najprej so to preko predavanja, že 
dan prej, imeli možnost spoznati 
starši. Učenci pa so to spoznavali 
preko pogovora in delavnic, ki so

se vrstile v dopoldanskem času. V 
igrah in delavnicah so se učili pre
poznavanja različnih čustev, spo
znavali so pozitivne in negativne 
vidike konfliktov ter možne načine 
mirnega razreševanja le-teh. Učenci 
prve triade so dobili MODRO MIZI
CO, pri kateri se bodo skušali sami, 
brez pomoči odraslega pogovoriti o 
nastalem sporu ter priti do spora
zumne rešitve. Modra mizica nima 
takšno ime samo zato, ker je modre 
barve temveč, ker učenca vodi do 
»modre - pametne« rešitve.

Sošolci lahko največ pomagajo
Med drugim so si učenci ogleda
li tudi na kakšen način jim lahko 
pomagajo vrstniki, če so v sporu s 
sošolcem, prijateljem,...Usposoblje
ni vrstniški mediatorji Bojan Jelič, 
Ana Biondič in Ana Raičič so jim 
zaigrali, na kakšen način jim lahko 
pomagajo, kadar so v sporu s svojim 
sošolcem. V zaigrani vrstniški medi
acri so bili zelo prepričljivi. Mlajše 
učence so tako navdušili, da so se 
kar hitro skušali preleviti v vrstniš
ke mediatorje. Ker pa pot do uspo
sobljenega vrstniškega mediatorja 
malo daljša, bodo bodoči mediatorji 
lahko postali šele po usposabljanju, 
ki se bo na šoli začelo v mesecu no
vembru. Usposabljanje bo namenje
no učencem od 6. do 8. razreda.
Ker se zavedamo, da so medsebojni 
odnosi zelo pomembni, se nam je 
ob tem prazniku zdelo primerno, 
da se povežemo tudi z OŠ Vojke 
Šmuc. Skupno točko smo tokrat 
našli v mediaciji in povabili tudi nji
hove vrstniške mediatorje, da svoje 
veščine mediatorja prikažejo našim 

učencem. Prepričljivo 
so zaigrali prizor re
ševanja konflikta ter 
se povezali z našimi 
mediatorji in našimi 
učenci.
Skupna naloga vsake
ga oddelka na ta dan 
pa je bila tudi izdelava
zastave, maskote ali 
grba razreda.

Ob tem so se učili sodelovanja in ra
zvijali občutek pripadnosti. Nastali 
so čudoviti izdelki, ki so predstav
ljali lastnosti razreda.
Po slavnostnem nagovoru ravnate
ljice Maje Cetin so s svojimi masko
tami slavnostno prikorakali v šolski 
amfiteater ter vsi skupaj zapeli hi
mno OŠ Livade.
Nato smo vsi delavci šole in učenci 
z roko v roki obkrožili šolski pro
stor. Pridružili so se nam tudi starši. 
Sklenili smo živo verigo in ga s tem 
simbolično ogradili. Ko je bila šola 
ograjena, se je okrog nje razlegel 
glasen val NI NAM VSEENO, ki je 
potoval vse od prvega do devetega 
razreda in nazaj. Seveda z upanjem, 
da ga niso slišali samo prebivalci v 
Livadah, ampak tudi pomembni lju
dje v občini Izola.
Zvečer je tako pomembno obelež
je zaključila razstava s kulturnim 
programom, kjer so nas razvedrili 
učenci 6. razredov, v prijetne zvo
ke nas je z violončelom ovil učenec 
Peter Samotorčan, s čudovitim gla
som učiteljica Andreja Štucin, rav
nateljica Maja Cetin pa nas je po
peljala v zgodovino šole. Dan smo 
zaključili s srečanjem delavcev šole, 
ki so s svojim delom v 15. letih šole 
prispevali k rasti le-te. S.Ž., S.P.

Izdelovali so bajramske čestitke
Na obali obstaja Islamska sku
pnost Koper, v katero je vključena 
tudi podružnica Islamske skupno
sti Izola. Tako kot vse ostale verske 
skupnosti tudi ta izvaja različne 
programe in projekte namenjene 
svojim članom.
Že dolgo pričakovana in potrebna je 
tudi ustvarjalna delavnica »Izdelo
vanje bajramskih čestitk«, ki je po
tekala v začasnih prostorih Islam
ske skupnosti Koper v nedeljo 25. 
oktobra v okviru projekta »Otroci in 
mladi ustvarjamo«. Organizator de
lavnice je Zavod Krog in Društvo bo
sansko hercegovskih študentov Slo
venije skupaj z Združenjem žensk 
Islamske skupnosti Koper in Islam
sko skupnostjo Koper - Medžlis. 
Udeležilo se jo je okoli 50 osnovno
šolskih otrok, kar predstavlja nepri
čakovano visoko udeležbo, glede na 
to, da so se začele šolske počitnice. 
Obenem pa je na delavnici bilo videti 
tudi okoli 15 mamic, ki so se druži
le in se prav tako vključile s svojimi 
otroci v ustvarjanje. Inovativne in 
prelepe čestitke bodo razstavljene v 
prostorih Islamske skupnosti Koper 
skupaj z fotografijami, shranjenimi 
utrinki tega dogodka.
Tovrstni dogodki popestrijo prosti 
čas otroka, skrbijo za ohranjanje 
identitete manjšin in prav tako pri
pomorejo tudi k obogatitvi kulturne 
podobe tega dela Slovenije s svojo 
drugačnostjo.
Projekt »Otroci in mladi ustvarja
mo« podpira Ministrstvo za kulturo 
Republike Slovenije.

Emina Hadžič, naj prostovoljka 2008

Novo: NO DOL
tudi v obliki kapsul
Imate težave v predelu sklepov rok, nog in 
hrbtenice in želite ohraniti zdravje svojih 
sklepov ter njihovo gibljivost?
Z rednim jemanjem kapsul NO DOL pripomorete k 
zagotavljanju fiziološke funkcionalnosti hrustanca in h 
boljši gibljivosti sklepov. NO DOL kapsule so narejene iz 
štirih povsem naravnih sestavin oz. izvlečkov, ki v ustr
ezni kombinaciji delujejo sinergično. Kapsule so nežne do 
želodca. V enem pakiranju je dovolj kapsul za en mesec 
jemanja.

Kristanov trg 1 - tržnica Tel, 05/ 64 040 64
URNIK

ponedeljek, torek, četrtek in petek: 8.30 ■ 15.00 
V_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _  sreda: 8.30 -15.00/16.00-19.00 sobota: 8.30 • 12.00
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-------------------------------------------------------------------------------------------------Teden starejših občanov

Briškola ni le za izbrance
Smo sredi tradicionalnega tedna starejših občanov, ki letos mineva v znamenju predavanj ter kulturnih in 
športnih dogodkov. V torek smo obiskali tekmovalce v družabnih igrah, ki so sodelovali na meddomskem 
tekmovanju, v sredo pa smo pogledali kakšen krvni tlak imajo Izolani tretje generacije.
Teden starejših občanov proslavljamo 
po Sloveniji vsak na svoj način. V Mari
boru, na primer, študentska organiza
cija izvaja akcijo, pri kateri študentje 
pomagajo starejšim občanom njihove
ga mesta, ki so jo nerodno poimenovali 
“spomladansko čiščenje”, v Gornji 
Radgoni teden starejših občanov sov
pada z Občinskim praznikom, torej so 
takorekoč ujeli dve muhi na en mah, 
in lahko proslavljajo oba praznika zelo 
protokolarno, v Izoli pa so proslave v 
svoje roke vzeli pri Društvu upokojen
cev Izola.

V ponedeljek je bila otvoritev tedna, 
sledila pa je projekcija filma “Lepe so 
slovenske planine”, po kateri je sle
dil klepet s planincem Brankom Lon- 
cnerjem. V torek pa je bil v prostorih 
Doma upokojencev meddomski tur
nir stanovalcev Doma upokojencev 
Izole in tistih iz Markovca. Pomerili 
so se v briškoli in trešetu, v igri Člo
vek ne jezi se in v šahu. Turnir ima 
seveda predvsem prijateljski značaj, 
namen le tega pa je seveda druženje, 
tudi zato niti ni pomembno, kdo je 
na turnirju zmagal. Lahko bi rekli, 
da je zmagala dobra volja.
V sredo pa je bilo živahno v prosto
rih Rdečega križa, saj so tamkajšnje 
prostovoljke ztjutraj opravljale mer
jenje krvnega tlaka, holesterola in 
sladkorja. Velika večina ljudi se je 
pred prostori Rdečega križa zbrala 
še pred osmo uro, tako da so imele 
prostovoljke kar nekaj dela, posebej 
zato, ker je prišlo do organizacijske 
napake in ni bilo na razpolago pravih 
igel, kar pa ni ustavilo za svoje zdra
vje odgovornih upokojencev. Samo 
v sredo je tako v prostore Rdečega 
križa prišlo skoraj sto občanov.

A kljub temu, da smo šele sredi 
tedna, in je na sporedu še nekaj 
dogodkov, je prav, da povemo tudi 
kakšno kritično na njen račun.
Ob pogovoru z nekaterimi upoko
jenci, je bilo namreč čutiti, kako 
hudo pogrešajo bolj družabne do
godke. Strinjajo se sicer, da so pre
davanja in merjenja pritiska nekak
šen družabni dogodek, a pogrešajo 
predvsem tista prava, z adrenalinom 
nabita srečanja. Kot je recimo lahko 
turnir v kartanju.
Res je sicer, da je dan pred tem v 
Domu upokojencev potekal tak tur
nir, a ta je bil namenjen stanoval
cem Doma, naše mesto pa premore 
še lepo število starejših občanov, ki 
v Domu ne bivajo. "Pred leti je bilo 
vsekakor boljše, igrali smo briškolo, 
družili smo se in bilo je bolj veselo", 
je povedal eden od “kritikov”, ki pa 
je v isti sapi dodal, da je kljub temu 
zadovoljen s programom, mu pa 
vseeno nekaj manjka.
In to nekaj vsekakor ni nemogoče 
realizirati. “Za eno dobro briško- 
lado imamo že vse pogoje, od pro
storov, pa do kart. Potrebno bi jo 
bilo le organizirati. Ker točno te 
nam manjka, še več družabnih do

godkov in družabnih iger. Izogibal 
bi se le igri človek ne jezi se, ker 
pač vem, da bi se preveč jezil". 
Upokojenci so torej podali nekaj 
zanimivih zamisli za naslednje leto, 
letošnje pa je pač takšno kot je. 
Nekaterim, predvsem v Domu upo
kojencev, je všeč, ostalim pa malo 
manj. AM

Kaj je še ostalo
- V četrtek, 29. oktobra med 8.00 
in 11.00 uro bo v prostorih Rdeče
ga križa Izola merjenje krvnega 
pritiska, sladkorja in holesterola, 
ob 10.30 uri v Domu upokojencev 
Izola delavnica rezanja kostanja, 
ob 20.00 uri pa bo v Hotelu Delfin 
nastop pevcev Doma upokojencev 
in nastop mešanega pevskega zbo
ra iz Košane s tamburaši.
- Teden starejših občanov se bo 
zaključil v petek, 30. oktobra ob 
16.00 uri, ko bo v Domu upokojen
cev Izola Kostanjev piknik.
V prostorih DT v Domu upokojen
cev bodo cel teden razstavljali svoje 
izdelke varovanci VDC Koper in sta
novalci Doma upokojencev Izola

Vabljeni!

Delavnica izolske arhitekture - tokrat o cerkvah
Po večeru posvečenemu zgodovini 
in delovanju Manziolijeve palače, v 
mesecu oktobru so v Italijanska sa
moupravna narodna skupnost Izola 
pripravili dve delavnici izolske arhi
tekture.

Gre pravzaprav za ciklus dveh pre
davanj dr. Daniele Tomšič: prvo pre
davanje je bilo pred dnevi posveče
no izolskim obzidjem.
Njeno predavanje, ki ga je popestrila 
z zelo zanimivimi arhivskimi skica
mi in posnetki je bilo deležno izje
mne pozornosti, gotovo tudi zato, 
ker o izolskem obzidju zelo malo 
vemo in ker dejansko ni njegovih 
ostankov.
Kljub skromnim arhivskim in zgo
dovinskim zapisom smo se prepičali 
v obstoj izolskega obzidja, pa ne le 
to, ampak smo spoznali tudi obseg.

strukturo in gradnjo, ki se je začela 
v trinajstem in vse do propada kakš
nih 5 stoletij kasneje. V tem obdobju 
je Izola imela dvojno obzidje, ki pa 
je bilo skozi čas velikokrat prenov
ljeno.
Drugo predavanje Danijele Tomšič 
je bilo včeraj zvečer, posvetila pa ga 
je zgodovini izolskih cerkva.

Kot je uvodoma povedala preda
vateljica, sakralna arhitektura v 
Izoli ni bila nikoli sistematično 
proučena. Konservatorsko delo 
pri obnovi sakralne arhitekture je 
omogočilo povezovanje virov, lite
rature in novih materialnih doka
zov v nova spoznanja. Ugotovlje
na je sakralna zasnova prostora v 
zgodovini, arhitekturna tipologija 
gradnje ter stilni razvoj likovnih 
sestavin sakralnih objektov. Pred
stavitev je bila osredotočena na 
zgodovinsko, prostorsko in arhi
tekturno rekonstrukcijo cerkva in 
samostanov v območju župnije sv. 
Mavra v Izoli od nastopa krščan
stva do danes.

Prireditev je organizirala Italijanska 
samoupravna narodna skupnost Izola 
pod pokroviteljstvom Občine Izola in 
Ministrstva za kulturo RS.
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Komemoracije ob 
spomenikih NOB
Izvršni odbor Združenja borcev 
za vrednote NOB Izola vabi vse 
občane, da se v čim večjem šte
vilu udeležijo komemoracije ob 
spominu na padle borce, ki bodo:

- Jagodje-Dobrava
(ob spomeniku)
v četrtek, 29.10.2009 ob 16. uri

- Izola, Trg padlih
(pri spomeniku)
v petek, 30.10.2009 ob 16. uri

Vljudno vabimo vse občane, da se 
komemoracij udeležijo.

Jesenski izlet v Gorico in 
martinovanje v Vitovljah
Ali poznamo Gorico? Gorico, v kate
ri živi še vedno veliko Slovencev in 
v kateri je veliko zanimivosti, ki so 
vredni ogleda: Goriški grad, Sinago
go, Oslavje, Travnik....
Cena izleta je 30 EUR in zajema: 
vožnjo, vstopnine, bogato pozno 
kosilo oz večerjo, ogled vinske kleti, 
poizkušanje kletnih dobrot in živo 
glasbo.
Izlet bo organiziran v torek 10. no
vembra 2009. Odhod ob 8.00 uri z 
avtobusne postaje Izola.
Prijave z vplačilom sprejemamo v 
pisarni Društva ob uradnih urah.

DU Izola in DU Jagodje - Dobrava.

MLEKO in MOKA
Rdeči križ Izola obvešča vse 

upravičence, da ima na zalogi 
MLEKO in MOKO.

URNIK:
ponedeljek in sreda od 09-12h
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Pravo jadranje ni rekreacija
Nogomet

Liga MNZ Koper
Tabor Sežana:Korte Avtoplus 3:2 (1:1)
Strelci: 0:1 - Meš Dragan (26’), 1:1 
- Bordon Patrik (37’), 2:1 - Volčič 
Niko (49’), 3:1 - Gavrič Davor (69’), 
3:2 - Bašanovič Elvis (71’)
Sežana, 24.10.2009 ob 15.00, gledal
cev 60, sodnik: Frank Pavel 
Tabor Sežana: Bole Sašo, Čakarič 
Brajan, Norčič Vladimir, Prodanovič 
Zoran, Pirc Boštjan, Barut Primož, 
Karimovič Mario, Fajt Matjaž, Bor
don Patrik (Šabič Haris 63’), Kočič 
Milan, Volčič Niko (Gavrič 51’) 
Korte Avtoplus: Žunič Dean, Čam- 
džič Admir, Čatič Alen, Franetič 
Andrej, Mehič Almir, Breč Boštjan, 
Dobrin Mitja (Malikovič Niki 77’), 
Štampfer Miroslav, Bašanovič Elvis, 
Pahor Rok, Meš Dragan (Pucer 73’)

MNK Izoladlirska Bistrica 1:0 (1:0)
Strelec: 1:0 - Stojadinovič Milojica 
(37’)
Izola, gledalcev 90, sodnik: Antič 
Mihael (Dekani)
MNK Izola: Mustafič Hamid, Hoti 
Alban, Pavlovič Sandi, Maletič Pero, 
Maršič Matija, Cavar Darko, Frangeš 
Tilen (Jačimovič Sebastijan 72’), 
Stojadinovič Milojica (Dedič Elvis 
87’), Marjanovič Aleksander, Ša- 
hinovič Elvis, Kaluder Patrik 
Ilirska Bistrica: Novak Marko, Gr
bec Alen, Buneta Dražen (Kuridža 
Željko 80’), Valenčič Luka, Marinac 
Igor, Lazarevič Doša, Smajila Borut 
(Čosič Miha 59’), Berginc Sandi, 
Brozina Borut, Rojc Alen (Smaila 
Darjan 46’), Maljevac Boštjan

MNK Izola 7 6 1 0 26:3 19 a

Tabor Sežana 8 6 11 21:10 19 a

Portorož Piran 7 6 0 1 27:8 18 *

Sirska Bistrica 8 5 1 2 21:12 16 ▼

Korte Avtoplus 7 5 0 2 21:12 15 •

Jadran PMahnli 8 5 0 3 17:22 15 a

EPIC Postolna 8 4 2 2 14:9 14 ▼

Gažon 7 3 2 2 20i4 11 a

Koiana 7 3 13 10:9 10 ▼

Luka Kooer B 7 2 1 4 7:17 7 •

Lestvica strelcev
Lazarevič Doša - Ilirska Bistrica 11 
(4), Šahinovič Elvis - MNK Izola 8, 
Elshani Arlind - Portorož Piran 5, 
Lizalovič Ado - Portorož Piran 5, 
Bošnjakovič Adis - Korte Avtoplus 5, 
Meš Dragan - Korte Avtoplus 5

Naslednji, 9. krog
Kozina: sobota, 31.10.2009 ob 15.00 
Jadran PMahnič : MNK Izola 
Malija: sobota, 31.10.2009 ob 15.00 
Korte Avtoplus : Piama Pur

Mlajše selekcije
2. Slovenska mlad. liga - zahod
MNK Izola:Mimovrste Jesenice 3:1
(2:0)
2. Slovenska kadetska liga - zahod
MNK Izola:Mimovrste Jesenice 2:1 
(1:0)

Rokomet

1. A. SRL ženske - 5. krog
Izola:Euro Casino Kočevje 34:21 (16:8) 
Izola: Melisa Zejnič, Hana Škrbec 
3, Aleksandra Derdaj 3, Anja Barič 
1, Rebeka Hiršel 2, Sandra Barišič 3, 
Sandra Srečkovič, Luanna Poljšak 9, 
Maja Marjanovič 2, Ajda Bajrektarevič 
3, Sabrina Poropat, Manuela Hrnjič 1, 
Maja Petojevič 6, Sanela Poljak 1 
Fredi Mercury je s svojimi fanti iz Qu- 
eenov prodorno zadonel v dvorani po 
prvi domači zmagi izolskih rokometa
šic. Slednje proti zadnjeuvrščenim go
stjam niso imele težkega dela. Tekmice 
so se jim upirale le v začetku srečanja 
do izida 5:5, zatem pa so domačinke 
stopile na plin in si že ob polčasu pri
dobile odločilno prednost. Slednjo so 
v nadaljevanju zlasti iz protinapadov 
pospešeno povečevale in prišle do za
nesljivega uspeha.
Ta bi lahko bil še večji, vendar je nekaj 
strelov Izolank zaustavila vratnica, v 
želji po novih zadetkih pa so domačin
ke naredile tudi nekaj napak. Največ 
zadetkov so za Izolo dosegle Poljšak 8, 
Petojevič 6, Bajraktarevič, Marjanovič, 
Derdaj in Barišič - po tri.
Izola je zdaj sedma, 7.11. pa odhajajo 
na gostovanje k drugouvrščenemu Za
gorju. BV

1. B. SRL moški
Istrabenz Plini-Krka 29:42 (13:20)
Dvoboj prve in predzadnje ekipe na 
lestvici je vodilni Krki že pred tekmo 
pridal vlogo favorita. Domačini sicer 
pretežni del prvega polčasa uspeli dr
žati korak s konkurenti, ki so s čvrsto 
obrambo in učinkovitim napadom 
zatem strli odpor domačih. Tudi v na
daljevanju so zadevali iz vseh pozicij, 
domačini pa so lahko proti tokrat bolj
šemu nasprotniku lahko zgolj nižali 
zaostanek. Za Izolo so največkrat za
deli Redič 7, Čosič 6, Markovič 5, Cen
cič 3. Našim fantom, ki so na pred
zadnjem mestu, se možnosti za prvo 
zmago tako ponujajo na prihodnjem 
gostovanju 11. novembra proti zadnje- 
uvrščeni Gorišnici. BV

Rokometaši(ce) so originalni !
Ja, prav res. Tako fantje kot dekleta. Pa 
ne zaradi njihovih nastopov, v katerih se 
trudijo za točke. Pač pa so originalni za
radi pogojev dela!

Zapisniki in vsa dokumentacija je na
mreč unikatna. Fotokopirni stroj, ki 
vsaj po videzu verjetno sodi bolj med 
arhivske primerke, je namreč odpovedal 
poslušnost in tako si je po tekmah treba 
pomagati kot veš in znaš.
Saj, novih res ne manjka! Tako enemu 
kot drugemu klubu pa manjka - direktno 
povedano - keša! In zato bi bili v Kraš
ki zelo zadovoljni, če bi jim lahko kdo 
odstopil manjši še uporaben fotokopir
ni stroj. Zelo vam bodo hvaležni Mara, 
Savo, novinarji in še kdo. Verjetno bo ob 
takem dejanju za morebitne donatorjem 
beseda zahvale bolj skromen izraz, a 
bodo v klubih v zameno darovalcem že 
rezervirali kakšno mesto z lepim pogle
dom na igrišče. (BV)

POGLED S STRANI
jše: Žarko Kovačič

Med tednom so odigrali tekme 
rokometnega pokala. Kopica pre
senečenj, domači poraz Velenja 
proti »mrtvaku« Preventu, še večje 
presenečenje pa poraz Slovana v 
Novem Mestu. Manjšim je v takih 
primerih bistveno lažje, ni priti
skov, prisotna pa je večja želja za 
dokazovanje.
Koprčani so pokal odigralo zelo 
dobro in Trebanjce premagali kar 
v njihovi novi rokometni dvorani. 
Posledice so se prenesle na prven
stvo in tako so Velenjčani popravili 
slab vtis in zadali prvi poraz Slo
vanu kar v Ljubljani. Neporaženi 
tako ostajajo le Celjani in vse kaže, 
da so pivovarji le našli pravo pot. 
Prvenstvo se sedaj ustavlja in čas 
bo za celjenje ran. Ekipa Krima 
je kljub vsem problemom uspeš
no začela v evropski ligi. Ali je to 
samo priblisk ob trenutnem stanju, 
bo pokazal čas. Kako bo trenerki 
uspelo ob praznih žepih držati »vi
soko napetost«?
Državno prvenstvo je tokrat na
menilo primorskim ekipam kar 
lepo vreme. Žal Piranu ni uspelo 
premagati »drogirane« Olimpije, so
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Kegljanje

Iz težkih gostovanj se izolski keglja
či vračajo s polovičnim uspehom. 
Dekleta so v Kopru tesno izgubila 
s 3:5 oziroma 3070:3124 p.k..
V prvem dvoboju sta Mihelič in 
Stegovec priigrali 65 kegljev pred
nost. To prednost pa sta Zotičeva in 
Mlačeva zapravile in priigrale še 85 
kegljev zaostanka. Tudi zamenjava 
Mlačeve z Gregoričevo ni pomagala. 
Zadnji par pa ni mogel nadoknaditi 
zamujenega.
Lestvica po 4.krogu: 1. Pivka 7, 2. 
Koper 6, 3.Novo mesto 5, 4. Eta 
II 5, 5. Kočevje 5, 6. IZOLA 4, 7. 
Medvode in 8. Trebnje II brez točk; 
Moški so gostovali pri drugouvršče
ni ekipi Jesenic in zmagali 6:2 ozi
roma 3298:3170. V dobri igri ekipe 
sta izstopala Širca z 580 in Kumar z 
578 p.k.. Manj razpoložen za igro pa 
je bil Mezgec z 239 p.k. in ga je po 
pol nastopa zamenjal zelo uspešno 
Kocjančič z 279 p.k..
Lestvica po 6.krogu: 1. IZOLA 12, 
2. Lokomotiva 8, 3. Jesenice 8, 4. 
Calcit II 8, 5. Pivka 7, 6. Slavija 
Štojs 6, 7. Coma 4, 8. Bela krajina 
4, 9. Novo mesto 3, 10. Adria brez 
točk;
Po prazničnem premoru, se bodo 
čez štirinajst dni ob 13.00 na izol
skem kegljišču srečali ženski ekipi 
Izole in Trebenj ter ob 17.00 moš
ki ekipi Izole in Adrie iz Ankarana 
(g-g-)

pa zato zmagale Škofjotke in Izo- 
lanke. Burja je prvo zmago vpisala 
v Brežicah, naše pa so drugi par 
točk osVojile na tekmi s Kočevjem 
in so najboljše plasirana ekipa med 
Primorkami. Proti Kočevkam so 
odigrale dobro, boljše v obrambi, 
v napadu pa zopet veliko tehničnih 
napak. Gostje so se upirale malo 
časa, saj deset igralk ni moglo dr
žati ritma tekme. Zanimivo, da sta 
bila sodnika tekme daleč najboljša 
in sta s tem samo »motila« igralke. 
Dovoljevala sta igro do konca in 
takega »popuščanja« igralke niso 
vajene in ob tem so veliko grešile. 
Razkol med moškimi prvoligaši in 
sodniki je tako omogočil, da tekme 
1A ženske lige sodijo najboljši pari. 
Izolski rokometaši so v najslabšem 
trenutku gostili ekipo Krke. Krkaši 
so po zmagi nad Slovanom, našim 
pustili malo možnosti za presene
čenje. Že sedaj lahko napovem, 
da bo Krka prvak IB lige. Izolani 
so kljub vsemu dobro parirali go
stom, res samo dokler so bile glave 
»čiste«. Je pa tudi res, da bi Izolani 
ob veliko boljši igri izgubili, mor
da za gol ali dva. Res prava škoda, 
da je prav Krka morala sedaj biti 
nasprotnik, kajti vsaka druga eki
pa bi bila premagljiva. Pri ekipi je 
opazen napredek, vse se res dogaja 
prepočasi, zato bo prekinitev zelo 
dobrodošla.
Pa še zanimivost: Po končani moš
ki tekmi je ekipo iz Novega mesta 
z večerjo počastila ena od izolskih 
pizzerij, domači igralci pa so šli na 
večerjo domov.
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ArrigonkSobota 2 5:0
Popoldne so naši igralci proti mladi

Petnajstčlanska posadka jadrnice 
Ericsson, na kateri je bilo tudi pet 
Slovencev in med njimi tudi Aljaž 
Jadek (Olimpie), je na sloviti regati 
Rolex Middle sea race zasedla sed
mo mesto. Za plovbo okoli Sicilije so 
potrebovali 2 dni, 8 ur, 25 minut in 
31 sekund. Najbolj prestižno jadral
sko regato v Sredozemlju je dobila 
100 čeveljska ICAP Leopard, ki je s 
časom 2 dni, 29 minut in 33 sekund 
zaostala slabe pol ure za rekordom 
regate. Tega je 2007 postavil Ram
bler in ostaja vsaj še do naslednjega 
leta nepremagan.
»Najhuje je bilo v nedeljo, ko smo 
devet ur premagovali visoke valove 
s 30 do 40 vozlov vetra v premec. 
Takrat smo bili zaradi težav s kraj
šanjem glavnega jadra primorani 
upočasniti. Če bi imeli na jamboru 
boljša in novejša jadra, bi zagotovo 
končali precej višje. Na cilju v La 
Valetti bi bili zanesljivo med najhi
trejšo peterico in morda celo pred 
Alegre, ki je končala kot tretja,« je 
606 navtičnih milj dolgo adrenalin
sko izkušnjo opisal Dušan Puh. Ta 
si je krmilo Ericssona podajal še z 
dvema tujima jadralcema, ki so se 
na krovu skupaj z ostalimi člani 
ekipe menjavali v treh izmenah. Slo
vensko postavo so krojili še Tomaž 
Čopi, Teja Černe, Aljaž Jadek in Toš 
Skrt Golja.

Judo

Pokal Jesenic 2009
Na Jesenicah sta Lea Knez in Dean 
Maslo člana Judo klub Izola zmaga
la v svojih konkurencah:
St. dečki: 1. mesto:Dean Maslo, kat. 
nad 73 kg
Ml. deklice: 1. mesto: Lea Knez, kat. 
do 40 kg

Dean Maslo pred in med akcijo z 
najlepšim metom dneva in sicer 
bočna tehnika z nožnim zamahom 
- imenovana harai goshi

Razen Burje, ki je malce ponaga
jala je letos že tretji po vrsti MTB 
sprint duatlon “Parenzana” odlično 
uspel. Tokrat je organizator g. Pre
drag Živkovič - Maraton klub Umag 
pripravil dve trasi med katerima je 
izbiralo približno 70 tekmovalcev iz 
HR, SLO in ITA.
TRASA OPEN, je bila netekmovalne- 
ga značaja. Na njej so morali tekmo
valci preteči 2km in prekolesariti 
12,5km.
TRASA IRON pa je bila zelo zah
tevna. Tekmovalci so pričeli z 2 km 
tekom okoli Grožnjana, nadaljevali 
z 16km kolesarjenja od Grožnjana 
do Oprtalja, 8.6km teka po okolici 
Oprtalja ter zaključili z 16km kole
sarjenja nazaj do Grožnjana. Razen 
športnih užitkov pa je seveda trasa 
nudila tudi prelepe poglede na so
sednje vasi kot sta Završje in Moto- 
vun na drugi strani Mirne. 
Zmagovalec duatlona, ANDREA BA
BICI, ALPE ADRIA MS-ITA je za ce
lotno traso porabil 02h:04min:37sek. 
Koprčan, Evgen Vinžintin pa je za
sedel odlično tretje mesto.
Po končanem tekmovalnem delu, 
kjer je vsak udeleženec prejel spo
minsko medaljo in maj co je sledil 
še takoimenovani “pašta party” in 
seveda razglasitev zmagovalcev. 
Prvi trije v absolutni konkurenci 
(moški in ženske) so prejeli poka
le in praktično nagrado, prvi trije v 
podkategorijah pa spominsko sliko 
“Parenzane”, Posebno nagrado, kot 
najštevilčnejša ekipa pa je prejela 
ekipa SLO-ISTRA MTB FORUM s kar 
21 tekmovalci. To je skupina gorskih 
kolesarjev z obale, ki se zbirajo na 
spletni strani MTB.SLO-ISTRA.NET. 
Ekipa SLO-ISTRA MTB-FORUM-a je 
poleg nagrade za najbolj številčno 
ekipo zasedla tudi kar nekaj sto
pničk.
Kategorija IRON: Tina Nemarnik je 
bila absolutna zmagovalka v ženski 
kategoriji, Tomi Beškovnik je zase
del 3. Mesto v kategoriji 30-39 let, 
Pero Kerezovič je zasedel 4. mesto 
v kategoriji 40-49 let. V kategoriji 
50-59 let so zasedli kar vse tri sto
pničke: 1. Mesto - Bruno Bombač, 2. 
Mesto - Milenko Nemarnik, 3. me
sto Igor Reščič.
Kategorija OPEN: v ženski konku
renci je zasedla prvo mesto Helena 
Košir, tretja je bila Sonja Mikulin. V 
moški konkurenci je zmagal Tomi 
Slokar. Za njim sta prišla Zvezdan 
Mikulin-Stelio in Marko Prinčič. (TB)

l.SNTL -članice ArrigonbMuta 5:1

V četrtem krogu so članice doma 
gostile ekipo Mute. Igralke Arri- 
gonija so zmagale veliko lažje 
kot je bilo pričakovati. Korošice 
so bile Arrigoniju ponavadi ne
ugoden nasprotnik pa četudi je 
bila kvaliteta vedno na naši stra
ni.
V prvem krogu so Izolanke po
vedle 2:0 nato so igralke Mute 
znižale rezultat na 2:1. To pa je 
bilo tudi vse kar so zmagale v 
Izoli.
Po dve zmagi sta za ekipo pris
pevali Jana Ludvik in Kristin 
Fatorič eno tekmo pa je zmagala
Kristina Rahotin.

2.SNTL - člani Arrigoni:Kema2 3:5

Proti drugi ekipi Kerne iz Pucon
cev so igralci Arrigonija slabo za
čeli. Gostje so povedli 4:1. Nato 
so se naši igralci približali na 3:4 
za več jim je zmanjkalo moči 
in tako je bil končni rezultat 5:3 
za gostujočo ekipo. Povedati pa 
je treba da smo kar tri dvoboje 
izgubili 2:3. Dve tekmi je zmagal 
Simon Frank eno pa Kristijan 
Ludvik.

ekipi iz Murske Sobote zmagali gladko. 
Nasprotnikom so v vsem dvoboju 
prepustili le dva seta. Po dve tekmi sta 
zmagali Simon Frank in Gregor Vu
kovič, eno pa Kristjan Ludvik.

V nedeljo je v Ljubljani potekal 2. 
odprti turnir RS za kadete in kadeti
nje.
Pri kadetinjah smo dosegli tri uvrstitve 
na glavni turnir. Najbolje sta se odre
zali Urška Čokelj in Maja Milemkov- 
ski., kista se uvrstili s trama veronik 
Niko in zalo iz radeljskega preventa z 
rezultatom 0:3. Spodbudno je to, da 
sta tokrat prvič poskušali odigrati na 
zmago in sta dvoboja bila po igri pov
sem enakovredna. Seveda pa sta sestri 
Veronik po dosedanjih rezultatih veli
ko boljši. Na glavni turnir se je uvrsti
la Katarina Sterchi, ki je za uvrstitev 
med šestnajst najboljših izgubila 1:3 s 
Katjo Eržen iz logatca. Pohvaliti velja 
še Nežko Kocjančič, ki je v malem fi
nalu med igralkami, ki se niso uvrstile 
na glavni turnir osvojila drugo mesto. 
Erik Pavlin se je pri kadetih uvrstil 
med dvaintrideset najboljših, za uvr
stitev med šestnajst najboljših ga je 
premagal Mitja Pečnik iz Murske So
bote z rezultatom 3:0. Na glavni tur
nir in sicer med oseminštirideset se je 
uvrstil še Andrej Germek. Pot naprej 
mu je preprečil Dejan Krautberger iz 
Mute.

Zabojniki za zdravila že stojijo
tinrr- m

'lHiMi

Društvo Zdrav podjetnik je v ~
letošnjem letu začelo z akcijo 
»Stara in neporabljena zdra
vila - kam z njimi?«, s katero 
so želeli predvsem informira
ti in osvestiti občane o pome
nu pravilnega odstranjevanja 
starih in neporabljenih zdra
vil tako z vidika ohranjanja 
zdravega okolja kot z vidika 
varčevanja pri javnih sred
stvih namenjena zdravstvu, 
kar je v časih gospodarske re
cesije še kako pomembno.
Za prvo etapo projekta so izbrali Občino Izola, aktivnosti so se začele ju
lija, zaključujejo pa jih novembra 2009. Sledila bo analiza uspeha akcije in 
sprejem programa nadaljevanja projekta v letu 2010. Že zdaj pa smo prepri
čani, da so prebivalci občine Izola primerno seznanjeni o aktivnostih, kar 
dokazuje tudi njihova pripravljenost, da oddajo te okolju nevarne odpadke 
našim volonterjem, ki jih bodo te dni obiskali in prevzeli stara zdravila.
V sodelovanju z družbo Komunala d.o.o. Izola so v teh dneh postavili na
menske zabojnike, opremljene s predstavitvenimi plakati na nekatere loka
cije v občini Izola (zdravstveni dom-foto. Lekarne, Bolnišnica Izola), po 
potrebi bodo te lokacije še razširili. Pričakujejo, da bodo občani izkoristili 
to ponudbo in v namenske zabojnike prinašali staro zalogo zdravil iz do
mačih predalov in omaric. Nedvomno je to izredno koristna aktivnost, saj 
se tako znebimo »stare zaloge«, in zagotovimo, da bodo ti nevarni odpadki 
pravilno uničeni. Nosilka projekta : Irena Bartolič

< Društvo prijateljev mladine Izola, Gregorčičeva 21, Izola

KOSTANJCKOVE POČITNICE
• Četrtek, 29.10. ob 11.00 - foto safari po Izoli
• Petek, 30.10. - izlet z vlakom v Postonjsko jamo

Vse informacije in prijave na tel. 040 38 55 29 ali 031 77 57 39.
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Povabilo na Kino v živo
V sklopu projekcij, poimenovanih » Kino v živo - cinema dal vivo« bodo v torek, 3. novembra ob 20.30 
predstavili slovenski celovečerni film Nikoli nisva šla v Benetke, režiserja Blaža Kutina, ki bo tudi gost večera. 
Pogovor z njim bo vodila Biljana Pavlovič, ki film napoveduje tako-le:.
Režijski prvenec Blaža Kutina, Nikoli ni
sva šla v Benetke nedvomno velja za naj
bolj zapostavljen filmski izdelek lanske 
bere na Festivalu slovenskega filma.

Kutinovo scenaristično proniclji
vost so že prepoznali v Cannesu 
leta 2006, minimalistično pro
dornost prvega celovečerca pa so 
prepoznali na lanskem Sarajev
skem filmskem festivalu, kjer so 
ga uvrstili v tekmovalni program. 
V drugem večeru Kina v živo, v 
izolskem Kino Odeonu se mu bo 
pridružil še kratkometražec Vsak
dan ni vsak dan, Matevža Turka, 
ki si je nedavno prisvojil nagrado 
za najboljši kratkometražec na 7. 
zagrebškem filmskem festivalu. 
Režiser je, nekoliko sarkastično, 
povedal, da je ta film pravzaprav 
“dobrodelni projekt”, ki je nastal z 
minimalnimi finančnimi sredstvi 
in ogromno filmskega entuziaz- 
ma, ki je očitno najnujnejši pred
pogoj za lotevanje “Sizifovega” 
filmskega posla na Slovenskem. 
»Nisem želel, da bi tudi ta scena
rij obležal v predalu, zato sva ga

s koscenaristko Rolando Reb rek 
namenoma napisala tako, da bi 
ga lahko posneli, in to sami. Zelo 
sva se torej samocenzurirala in po
dredila želji, da bi bil film vendar
le realiziran. Na srečo smo imeli 
izjemno ekipo, ki je čutila veliko 
pripadnost projektu in je vsa dela 
opravila zastonj. Celo igralec Peter 
Ternovšek, s katerim sva bila pred 
leti že dogovorjena za vlogo v fil
mu Lara, je šel pri svojih letih pr
vič u življenju iskat sponzorje in je 
bil pri tem tudi uspešen.«

Otok po otoku
Sicer pa je ta teden na veliko plat
no Art kina Odeon prišel film 
Tahaan (Tahaan), indijskega re
žiserja Santosha Sivana, ki je bil 
premierno prikazan na letošnjem 
mednarodnem filmskem festivalu 
Kino Otok - Isola Cinema.
Film skozi dečkovo percepcijo sve
ta razkrije lepote divje in očarljive 
kašmirske pokrajine, prav zaščita 
te narave pa je ena izmed pomeb- 
nih tem s katerimi se ukvarja reži
ser Santosh Šivan.

Letošnje opasllo v znamenju čedermatstva
Kortežani imajo dvoje opasil, to je starih farnih praznikov. Prvo je v januarju na praznik zaščitnika župnije 
sv. Antona Puščavnika in ga domačini imenujejo le sv. Anton, drugo - tapravo opasilo pa je 3. nedeljo 
oktobra - v spomin na posvetitev novega cerkvenega kompleksa.
Bilo je to ob letu 1800 in kmalu po 
njem, ko se je porajala nova doba. Pr
vič: posegli so v arhitektonsko struk
turo vasi, zgradili so si novo cerkev z 
zvonikom, namesto prejšnje skromne s 
škarjico, kar ni majhna stvar ! zgradili 
so novo francosko cesto v dolino Drni- 
ce, kije vodila »proč od morja«. Drugič: 
nov čas je posegel v mentaliteto ljudi - 
začel se je narodni preporod, dobili so 
državno ljudsko šolo.

Letošnje opasilo je »padlo« na 18. 
oktober. Na petkov večer, 16. ok
tobra, so v kulturnem domu pred
stavili knjigo Simona Purgerja 
Slovenska Istra in njeni Čedermaci 
(Korte nad Izolo 1917-1945 med 
ohranjanjem slovenske istovetno
sti in pritiski poitalijančevanja). Za 
uvod v predstavitev je ženski pevski 
zbor našega društva pod vodstvom 
g. Eneje Baloh zapel tri ljudske pe
smi. Knjigo in pisatelja je predstavil 
predstavnik založnika Društva za 
negovanje domoljubnih tradicij Tigr 
g. Lucijan Pelicon. Večer sta pozdra
vila msgr. mag. Renato Podberšič in 
predsednik krajevne skupnosti g. 
Edi Grbec.

Knjiga ima na platnici tigrovske sim
bole in tri slike, ki označujejo tri ob
dobja kortežanskega čedermatstva 
in sicer avstrijsko, ko so se borili 
proti italijanski iredenti, italijansko 
in fašistično ter povojno. In le o pr
vih dveh je nato tekla beseda, največ 
seveda o Esihovem času (1925-1984) 
in o Nartnik-Orlovem ob prihodu 
italijanske vojske v Korte. Večer so 
popestrili odlomki iz knjige, ljudsko 
izročilo in pesem Alojza Kocjančiča, 
tudi istrskega Čedermaca in Esiho- 
vega prijatelja.
Knjiga je sicer diplomsko delo na 
Filozofski fakulteti za zgodovino 
ljubljanske univerze. Avtor je te
meljito obdelal ogromno literature, 
predvsem pa še neobdelane vire iz 
domačega farnega arhiva in arhiva

škofije v Trstu, pa tudi tiste iz ob
činskega izolskega in pokrajinskega 
arhiva iz Kopra.
Po predstavitvi knjige so si obi
skovalci lahko ogledali album o živ
ljenju in delu Karla Esiha in album 
Napisi in zapisi v kraju - v njem 
spoznajo tudi delo njegovih pred
hodnikov. NM

Solze na lesu
Zgodilo se je, da se je mlad kantav- 
tor (opremljen s klasično izobrazbo 
in na konzervatoriju diplomiran ki
tarist, virtuoz fingerpicking tehni
ke, uspešen učitelj kitare in odličen 
pevec) s Furlanije Julijske Krajne 
odločil za izdajo prvega -mimogre
de v Sloveniji posnetega- CD-ja, ki 
povrhu postane takojšnja radijska 
pop uspešnica, le-tega pa elegantno 
spremlja naslovnica, ki je pravi bi
ser in paša za oči, slikana na lesu s 
posebno tehniko, ki je kombinacija 
grafike in slikarstva, le-to pa pod
piše mlada (opremljena s študijem 
in diplomo v Veliki Britaniji, ter s 
celo vrsto mednarodnih odličij in 
nagrad) dizajnerka, ilustratorka in 
slikarka s Slovenske obale?
V pravem večeru umetnosti in gla
sbe, v pravem smislu besede - s 
prostim vstopom, v četrtek 29. ok
tobra, v Manziolijevi palači, v Izoli 
- zdravica in otvoritev razstave slik 
na lesu umetnice Ines Marie Flis ob 
20. uri, koncert Mattea E.Basta z 
njegovim bendom ob 21.uri.

Knjigarnica se vrača
Čeprav nismo delali velike rekla
me niti nismo pričakovali kakšne
ga posebnega obiska se je sobotni, 
prvi mini sejem rabljenih knjig v 
Ljubljanski ulici končal nad našim 
pričakovanjem. Nove lastnike je 
dobila skoraj polovica vseh razstav
ljenih knjig, uspešnica pa je bila 
knjiga istrskih okusov, ki jo je pris
pevala knjižnica Skupnosti Italija
nov. Lepa zbirka knjig bo z Milko 
O'Rriley odpotovala v Bruselj, do
bro se je opremil tudi Ernest Cah, ki 
so ga zanimali predvsem zgodovin
ski romani, nekatere mlajše pa tudi 
filmske uspešnice v knjižni izdaji. 
Obiskala nas je tudi častna konzul
ka Malte v Sloveniji in nam prispe
vala nekaj knjig, ki bodo čakale nove 
bralce to soboto, na praznik, ki je s 
slovensko tiskano besedo še kako 
povezan. V soboto, 31. oktobra od 
10.00 do 14.00 ure bomo ponovno 
dali na ogled in pokušino lepo šte
vilo starih in skoraj novih knjig. 
Če bi radi pristavili tudi svoje po
tem nas obvestite na uredništvo 
Mandrača.
Seveda moramo opozoriti, da 
knjige niso naprodaj, prostovolj
ne prispevke kupcev pa bomo 
namenili za nakup sončne ure, 
ki jo naš mali trg tako zelo po
greša. O.M.
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Kulturni dom Izola - ob 19.00

Pet podob globalne krize in rešitev
Predaval bo Anton KOMAT

samostojni raziskovalec, pisatelj in publicist, predavatelj, okoljevarstvenik in va
ruh narave, voditelj Tv filmov in radijskih oddaj. Večer bo zanimiv, gost bo tudi 
odgovarjal na vaša vprašanja.Vabljeni, vstopnine /

Kino Odeon
18. 30 G-Force, Animirano-igrana pustolovščina Režija:Hoyt Yatman 

20.30 TAHAN - Tahaan Režija: Santosh Šivan 
Igrajo: Anupam Kher, Sarika, Rahul Bose, Rahul Khanna, Victor Banerjee, Purav Bhandare, Ankush 
Dubey, Sana Shaikh, Rasika Dugal, Dheirya Sonecha 
Tahan je pravljici podobno potovanje 
istoimenskega glavnega junaka, ose-B 
mlemega dečka, vsakdan katerega se vrti I 

zivlienja v ki ulem 1
indiiskega Kašnuria, ki ga _

saio revščina in vojaški spopadi, saj so za I 
prevlado v kašmirski dolini že dolga leta I 
borijo Indija, Pakistan in Kitajska. Tahan I 
živi skupaj z dedkom, materjo in starejšo I 

Vsi upajo, da se bo nekega dne do- 
ki tremi

leti izginil neznano kam. Ko dedek umre, I
družim zapusti tudi svoje dolgove, zato
jim lokalni mogotec zapleni vse premoženje, tudi Tahanovega ljubega oslička Birbala. Tahan se trdno 
odloči, da bo dobil oslička nazaj. Oslička prodajo in deček se odpravi za njim čez visoke gore. Na poti 
divja vojna in prav v teh gorah je izginil tudi njegov oče. Surovo vojno stanje je v ostrem narativnem 
in vizualnem kontrapunktu s prelepo kašmirsko pokrajino, prijaznimi domačini, ki jo poseljujejo, in 
dečkovim nedolžnim pogledom na svet, prežetim z ljubeznijo do svoje družine in oslička.

Petek, SO.oktober 2009
Kino Odeon

18.30 G-Force Režija:Hoyt Yatman 
20,30 Tahan - Tahaan Režija: Santosh Šivan

Sobota, 31.oktober 2009
Kino Odeon

18.30 G-Force Režija:Hoyt Yatman 
20.30Tahan - Tahaan Režija: Santosh Šivan

Nedelja, 1.november 2009
Kino Odeon

18.30 G-Force Režija:Hoyt Yatman 
20.30 Rokoborec - The wrestler Režija: Darren Aronofsky

Ponedeljek, 2.november 2009
Kino Odeon

18.30 G-Force Režija:Hoyt Yatman 
20.30 Rokoborec - The wrestler Režija: Darren Aronofsky

Torek, S.november 2009
Kino Odeon

18. 30 Rokoborec - The wrestler Režija: Darren Aronofsky

20.30 » Kino v živo - dnema dal vivo« 
Nikoli nisva šla v Benetke Režija: Blaž Kutin

Igrajo: Aljoša Ternovšek, Iva Krajnc, Peter Ternovšek, Tadej Toš Nikoli nisva 
šla v Benetke je zgodba o mladem paru, Gregu in Maši. Iz tujine ju pride obiskat 
Gregov oče Tone. Čeprav o tem nihče ne spregovori, se je zgodilo nekaj grozne
ga. Da bi jima vsaj na kratko olajšal bolečino, ju Tone pelje ven, in tako se začne 
njihovo pohajkovanje z avtom. Na poti Grega in Maša doživljata hitre spremembe 
razpoloženja, sta agresivna, pa globoko žalostna, naenkrat vesela, nato živčna, 
depresivna, pa spet igriva... Skupaj sta, a obenem vsak zase. Prepad med njima 
postaja vse globlji, Tone pa ju medtem pelje vse bolj stran od doma, a nič bolj 
proč od tistega, kar se je zgodilo.

Predfilm: Vsakdan ni vsak dan 
Kratki igrani film, Režija: Martin Turk

Igrajo: Vladimir Vlaškalič,Boris Cavazza,Maja Gal Štromar,Robert Prebil,Barbara 
Zefranjigris Pešič,Ivanka Mežan,Maruša Kink.Sofija Trušnovec Tu in tam se zgodi, da 
neki dogodek poveže več ljudi hkrati. Kratki film Vsakdan ni vsak dan predstavlja trenu
tek v času, ko se usode posameznih ljudi prepletejo in kljub konfliktom, ki jih v nekem 
trenutku združijo, omogočijo rojstvo novega življenja. Srečamo nosečnico, ki se sjtčerko 
odpravlja na porod. Njenega moža, ki jo mora čim prej odpeljati v porodnišnico. Žensko, 
ki se z njim spre zaradi parkirišča, njenega ljubimca, ki hoče resno zvezo, in poštarja, ki 
hoče njegov podpis. Gost večera bo igralec Aljoša Ternovšek.

Sreda, 4.november 2009
Kino Odeon

18. 30 Rokoborec - The wrestler Režija: Darren Aronofsky 
20.30 Nikoli nisva šla v Benetke Režija: Blaž Kutin

Lacrime su legno
Palača Manzioli 29.10.2009 Večer umèmosti in glasbe

z razstavo slik IllGS IVldOG FlÌS
in koncertom IVltlttCO E. BdStcl
ob 20. uri Otvoritev razstave / ob 21. uri Koncert

Manziolijeva palača
vabimo vas na ogled razstave

FULVIA GRBAC
DENDROTIPIA

Razstava bo na ogled do 10. novembra 2009.

galerija INSULA SMREKARJEVA20IZOLA,tel.05/641 5303

Vabimo vas na ogled razstave

JANEZ MATELIČ
PROSTORI MOJIH SANJ 2/3
(LITOGRAFIJE 1983-85)

Razstava bo na ogled do 10. novembra 2009.

Vabimo vas na ogled razstave

BARBARA
JURKOVSEK
SLIKE

v Pretorski palači v Kopru.
Razstava bo na ogled do 12. novembra 2009.

Galerija Alga / Kristanov trgi
Letna predstavitev likovnega društva

Tuba iz Izole 
»Starec in morje »

/ KUD Salsaverde - Kulturno umetniško društvo SalsaverdeGalerija Salsaverde
MARKO A. KOVAČIČ 
"Plastos",09. oktober-15. november 2009

Razstava se posveča preiskovanju civilizacije Plastosov 
edinih preživelih bitij v 23. stoletju.

Galerija Krajcar
Navdih in ustvarjalnost mladih Modi di moda in obiettivo junior

Mestna knjižnica Izola in Borza znanja Izola
v sodelovanju z Zavodom Republike Slovenije za varstvo narave vabita na razstavo

»Bogastvo lagune«.
Razstava predstavi laguno Stjuža v Krajinskem parku Strunjan, ki je edina slo
venska morska laguna ter dragocen življenjski prostor rastlin in živali na sloven
ski obali. Obenem prikaže razloge za njeno ohranitev in in možnosti za razvoj
trajnostnega turizma V parku. Razstava bo na ogled do konca meseca oktobra v času odprtosti knjižnice.

Mestna knjižnica Izola - četrtek, 5.11..2009 - ob 19.00 
Mestna knjižnica Izola in Borza znanja Izola vabita na predavanje z mini delavnico

»Čustvena inteligenca na razumljiv način«.
Si zastavljate vprašanja kot so: Zakaj me ne razumejo? Zakaj imam napačen odnos 
do soljudi? Zakaj s sodelavci ne najdem skupnega jezika? Zakaj se kregam s partnerji 
... pa nanje nikakor ne najdete odgovora? Na predavanju se boste za korak približali 
prav tem odgovorom. Izvedeli boste tudi kaj čustvena inteligenca je, kako je vpeta v 
naše osebno življenje in kako vpliva na odnose in uspehe na delovnem mestu. Pre
davala bo Tatjana Florenin. Vstop je prost.
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Namesto oljk smo pobirali mandarine
V petek, 16. oktobra so stanovalci Doma upokojencev Izola bili povabljeni v Košano pri Pivki, kjer so obeležili 
Teden starejšega občana Košana. Ob tej priložnosti so organizatorji povabili domsko pevsko skupino Val 
morja in Marinaio bend, kije pripravila pravi celovečerni nastop..
Na lep sončni dan v oktobru smo začeli 
naš tridnevni izlet na Makarsko rivie
ro in rokave Neretve. Naša generacija 
upokojencev je bila vajena zgodaj vsta
jati, zato nam rana ura odhoda ni pred
stavljala nobenih težav in tako smo šli 
na pot že ob 4,45 uri.

Glavnina udeležencev se še ni pe
ljala po lepi, a v tem letnem času 
bolj prazni avtocesti, ki povezuje 
celo Dalmacijo in to ne ob morju, 
temveč po zaledju obdani z goro
vji Velebita, Dinare in Bičkova. 
Ta pokrajina tako malo naseljena, 
neokrnjena in obdana s snegom 
že v oktobru je naredila na nas po
seben vtis.

Cetina
Po več krajših postankih, smo 
prispeli do Omiša, ki leži ob izli
vu reke Cetine, prav pod skalami, 
sicer pa reka, le kak kilometer po 
toku navzor nudi prijetno osveži
tev v neokrnjeni naravi. V prete
klosti je bilo mesto zelo znano po 
omiških gusarjih, katerih ladje so 
skozi stoletja napadale ladje ra
zličnih osvajalcev. Moč pogumnih 
gusarjev se kaže v avtentičnem 
petju omiških klap. Iz Omiša smo 
pot nadaljevali do mesteca Gra
dac, kjer smo prespali, po okusni 
večerji pa se je prilegel še ples ob 
spremljavi dalmatinske glasbe.

Neretva
Drugi dan je bil namenjen obisku 
izliva Neretve, zato smo pot na
daljevali do Ploč, od tam pa prav 
do in delte mogočne reke Neretve. 
Še dobro, da si nismo do ustja Ne
retve izbrali vožnjo z ladjo, ker je 
pihalo in malo rosilo.
A vseeno smo tudi malo pluli. Pri
jazni domačini so nas namreč vkr
cali na majhne rečne ladjice in nas 
popeljali med nasade mandarin po 
rokavih Neretve ter nam postregli 
s suhimi figami in žganjem. Sledi
lo je obiranje mandarin, kolikor 
se je komu zahotelo in tako smo 
domov prišli težji za kakšnih 600 
kg teh okusnih sadežev.

Izola je bila glavno mesto SSU
V izolski Mestni knjižnici je v petek, 23. 
oktobra, potekalo vseslovensko srečanje 
Mreže središč za samostojno učenje.

Doslej so vsa srečanja in izobraže
vanja potekla v Ljubljani na Andra
goškem centru Slovenije, osrednjem 
javnem zavodu na področju izobra
ževanja odraslih, za letošnje leto pa 
se je koordinatorica Mreže SSU, Eri
ka Pečnik, odločila, da si sodelavci 
Mreže SSU izmenjamo izkušnje in 
se seznanimo z delovanjem sredi
šča neposredno v okolju, kjer le-ta 
deluje. Tako je izolskemu središču 
za samostojno učenje, ki že 11. 
leto deluje kot dodatna ponudba 
Mestne knjižnice Izola, pripadla 
čast, da je srečanje organiziralo na 
domačem terenu.
»Sodobna knjižnica je kulturno, 
izobraževalno, komunikacijsko, 
socialno središče, je živ organizem, 
ki se nenehno prilagaja družbenim 
spremembam. Že v svojem temelj
nem poslanstvu dopolnjuje tradi
cionalno, formalno izobraževanje, 
v podporo vseživljenjskemu učenju 
pa ponuja številne oblike neformal
nega izobraževanja, med katerimi

velja izpostaviti tudi organizirano 
samostojno učenje« je v uvodnem 
pozdravu dejala direktorica Mestne 
knjižnice Izola, Marina Hrs.
Po ogledu knjižnice in temeljiti 
predstavitvi ponudbe izobraževal
nih vsebin in sploh načina delovanja 
izolskega središča, je Špela Jurak 
iz ljubljanskega CDI Univerzuma 
udeležencem srečanja predstavila 
vseevropski projekt Intercultural 
Navigators oz. Medkulturni navi
gatorji, katerega namen je povezati 
mlade obetavne posameznike iz vse 
Evrope, ki želijo s konkretnimi deja
nji prispevati družbi in se učiti, ter 
so odprti, radovedni in pripravljeni 
deliti svoje izkušnje, medtem ko 
iščejo in odkrivajo nove poglede. 
Uradnemu delu srečanja sta sledili 
neformalni izobraževalni srečanji, 
najprej z Marjanom Kraljem, ki je 
spregovoril o potopljeni ladji Rex, 
nato pa še okušanje značilne izolske 
hrane ter spoznavanje njenih sesta
vin, pri čemer se je kot izjemen po
znavalec izkazal Alen Pušpan. Ob 
tej priložnosti se obema zahvaljuje
mo za pričarano prisrčno vzdušje v 
Izoli. Ksenija Orel

Obiranju mandarin je sledilo ko
silo in spet zabava s plesom, nato 
pa še pot do hotela, ki je bila prav 
tako zelo zanimiva. Obiskali smo 
namreč tudi jezera, ki so na tej 
kraški planoti res nekaj posebne
ga. Polni vtisov smo si privoščili 
še večerjo v hotelu in tudi tam ni 
manjkalo zabave in plesa.

Krka
Tretji dan je bil namenjen izlivu 
reke Krke. Najprej pa smo si na 
poti do Makarske ogledali še Hr
vaški Lurd, ki leži pod skalami pri 
mestecu Vepric. Tudi tu si človek 
ob čudovitem pogledu na morje, 
vendar v hladnem zavetju skal in 
parka, lahko prijetno spočije. Po
slovili smo se od Makarske riviere 
in nadaljevali pot do naravnega 
parka ob reki Krki, kjer smo si v 
lepem vremenu ogledali čudovite 
slapove. Še sreča, da nam je moč
na burja preprečila vrnitev domov 
po avtocesti, tako da smo si lahko 
ogledali še prelepo dolino reke Zr- 
manje, kjer stoji mesto Obrovac, 
se povzpeli do Gračca in Gospiča 
ter ponovno zapeljali na avtocesto 
blizu Reke. Na tem delu poti so 
še vedno vidne posledice hudih 
bojev iz obdobja razpadanja Jugo
slavije.
Domov smo se vrnili polni lepih 
vtisov in brez občutka, da smo 
prečkali Šengensko mejo.

Nadja G.

Odkrivamo znane in 
neznane vodnjake
Naša akcija “vodnjaki” je prišla 
nekako do polovice. Zdaj smo sre
di razvrščanja in opisovanja vseh 
doslej predstavljenih vodnjakov, ki 
jih bomo predvidoma predstavili 
na večji mapi v naslednji številki, 
do takrat pa dajemo v vednost še 
tri vodnjake do katerih pa je dostop 
nekoliko oviran. Namreč, tudi mi si 
ne upamo čez ograje ali v tuje hiše, 
vemo pa, da so vodnjaki tam.

Zakrit vodnjak na dvorišču 
nekdanje‘želežniške postaje" 

_____________ v Kraški ulici št. 1

Vodnjak št. 66 je v ograjenem 
dvorišču stare železniške posta
je. drugi vodnjak (št. 67) pa se 
skriva za ograjo tovarne Meha- 
notehnika in je po pripovedova
nju nekdanjih delavcev vsekakor 
vreden zabeležke.

Vodnjak na parkirišču starega 
zdravstvenega doma so ob gradnji 
stavbe menda zaščitili, vendar bo 
treba podatek še preveriti.



No. 329

r * ^

^ ež£^šš^^
29 X 2009

Isola: facciamo un 
po’ di conti...

Ancora due mesi e anche questa strana 
annata, che si è distinta soprattutto 
per il caldo afoso e per l’incipiente 
inverno, passerà le consegne al 2010. 
In previsione di questo, almeno a livello 
di enti, istituzioni, ed amministrazioni 
pubbliche e non, si stanno esaminando 
i primi calcoli sul come si concluderà 
questo 2009 e su cosa aspettarci per 
l’anno che sta arrivando. Per quanto 
riguarda il nostro Comune, ormai 
possiamo dirlo, le aspettative non sono 
rosee nè nel primo, nè nel secondo 
caso. Le cifre parlano chiaro: mentre 
dovremmo disporre già delle prima 
analisi per sapere come pianificare il 
2010 siamo ancora alle prese con una 
proposta di revisione del bilancio per 
l'anno in corso. Fatto, se mi è concesso 
dirlo, alquanto anomalo, se già dopo 
il primo semestre non si è avuta per
cezione di come stavano andando le 
entrate le uscite della cassa comunale, 
e, di conseguenza, adottare delle misure 
adeguate che avrebbero comunque 
portato ad una revisione di bilancio, 
ma con il risultato che, almeno, sarebbe 
servito a qualcosa prima del fatidico 31 
dicembre quando, si sa, non è possibile 
fare più niente.
Perla verità, qualche tentativo di rispo
sta l'avremoforse durante la seduta del 
prossimo Consiglio Comunale,prevista 
tra una settimana, quando - almeno 
così si spera - i consiglieri dovrebbero 
discutere ed approvare una proposta 
di revisione di bilancio. Noi siamo del 
parere, e crediamo di non sbagliare, 
che ormai tutti i termini per porre un 
freno alle uscite e dare uno stimolo alle 
entrate siano ormai stati ampiamente 
superati: una revisione di bilancio 
dovrebbe servire appunto a chiudere la 
stalla prima che tutte le pecore siano 
state razziate dal lupo e, in extremis, 
prima che l’odore del sangue faccia 
convogliare altre belve affamate.
In questa situazione, su quali basi e su 
quali prospettive preparare una possi
bile proposta di bilancio di previsione 
per il prossimo periodo? È un rebus 
che non credo si riuscirà a risolvere 
(se una soluzione è mai possibile) con 
la sana logica del contadino, per cui 
la spesa futura si può programmare 
partendo da quanto si è riusciti a pro
durre, immagazzinare e risparmiare 
nel periodo trascorso. Ma, come si sa, 
anche di questi tempi, per ragionare 
con la filosofia del contadino, oltre alle 
scarpe grosse, bisogna avere anche un 
cervello fino.

Silvano Sau

Margherita Hack inaugura il XLVII 
Seminario di lingua e cultura italiana

Ospite d’onore della 47.esima edizione 
del Seminario di lingua e cultura italiana 
per le scuole Italiane del Capodistriano 
l’astronoma italiana di fama mondiale, 
Margherita Hack, che ha parlato della 
figura di Galileo Galei, in occasione 
dell’anno dedicato al grande scienziato 
pisano. La serata, svoltasi al teatro di Ca
podistria, è stata organizzata dall’Unità 
organizzativa di Capodistria dell’Istituto 
dell’Educazione della Slovenia in col- 
laborazaione con l’Università Popolare 
di Trieste e l’Unione Italiana, presenti 
personalità delle regioni contermini ed 

insegnanti delle istituzioni scolastiche italiane della regione. L’importanza del seminario per 
lo sviluppo delle scuole con lingua d’insegnamento italiana è stata posta in rilievo dalla prof, 
ssa Lilia Peterzol, mentre il programma del seminario è stato illustrato dalla consulente del 
governo italiano, prefissa Luisella Tenente. Indirizzi di saluto ai presenti sono stati rivolti dal 
Segretario di Stato all’istruzione, Alenka Kovšca e dal direttore dell’Istituto dell’Educazione di 
Capodistria, prof. Gregor Mohorčič. Tra gli interventi anche quelli dell’ambasciatore italiano 
a Lubiana, Alessandro Pietromarchi, e della Console generale d’Italia a Capodistria, Marina 
Simeoni. In mattinata, con una serie di lezioni su lingua e lettaratura italiana, il seminario ha 
avuto inizio a Palazzo Manzioli. Tra gli intervenuti il prof. Pellerey, dell’università di Genova, 
che ha parlato del linguaggio e degli stili comunicativi dei giovani. Martedì, sempre a Palazzo 
Manzioli, ancora lezioni su musica, teatro e cinema italiani. Il seminario si è concluso mercoledì 
con una visita guidata all’Osservatorio Astronomico di Asiago.

Assemblea della CI “Pasquale 
Besenghi degli Ughi”

Pur rendendosi conto che la cifra proposta supera ogni possibile proporzione rispetto alle 
possibilitàfinanziariedi cui dispone laCAN isolana, l’assemblea della Comunità degli Italiani 
“Pasquale Besenghi degli Ughi”, presieduta da Astrid Brenko, ha approvato quasi senza di
battito il programma delle attività per il prossimo anno. Dopo i soliti quindici minuti di attesa 
per rendere deliberativo l’incontro, nel rispetto dello statuto dell’associazione, l’assemblea 
ha approvato in prima lettura un piano di lavoro pesante addirittura quasi 95 mila Euro, dei 
quali oltre 80 mila per le attività culturali ed il resto per quelle sportive. Tenendo conto, che il 
programma non comprendeva anche le attività che la “Besenghi” realizzerà con altri supporti 
finanziari, è stata la stessa presidenza a sottolineare che, prima di arrivare ad una proposta di 
bilancio, sarà necessario rivedere alcuni capitoli di spesa per adeguarli alle possibilità finan
ziarie dell’ente erogatore. Possibilità che, per il momento, rappresentano ancora un’ incognita, 
visto che alla Comunità Autogestita non sono pervenute ancora indicazioni sulle dotazioni 
previste per l’anno prossimo sia da parte del Ministero per la Cultura, sia da parte dell’am
ministrazione comunale. Per entrambi i soggetti, che sono i finanziatori esclusivi della CAN, 
tuttavia, si sa che la crisi economica ha portato in acque non molto floride, per cui invece di 
eventuali auspicabili aumenti potrebbe darsi che si renda necessario arrivare a qualche taglio 
rispetto a quanto realizzato e reso disponibile nel corso del 2009.

Il ministro Golobič al Manzioli
Problemi d’attualità quotidiana al centro della serata organizzata a Palazzo Manzioli con il 
ministro sloveno per l’Università e la Ricerca, Gregor Golobič, dal deputato al Parlamento 
Sloveno da Franco Juri, del partito ZARES - Nuova Politica. Presenti, tra l’altro, il Rettore 
dell’Università del Litorale, prof. Rado Bohinc, ed altre personalità politiche della regione. Fra 
i problemi affrontati quello della solidità e durata dell’attuale governo, che sta attraversando un 
momento di difficoltà. Affrontati pure i rapporti con la vicina Repubblica di Croazia per quanto 
riguarda il contenzioso marittimo, ma anche tuttauna serie di domande di carattere personale sulle 
recenti vicende che hanno visto il ministro direttamente coinvolto nella sfera di presunti abusi 
nel settore economico. Di particolare importanza, almeno per quanto riguarda la nostra regione, 
l’interesse dimostrato dal ministro per l’ulteriore sviluppo dell’Università del Mediterraneo, 
e, stimolato dal Rettore dell’Università del Litorale di Capodistria, Rado Bohinc, l’annunciato 
inizio già entro i prossimi mesi della costruzione a Isola del Campus studentesco.



SCUOLA SCUOLA SCUOLA SCUOLA
È stato attivato nei giorni scorsi il nuovo sito internet della scuola “DanteAUghie- 
ri" di Isola. Le pagine web contengono informazioni varie per alunni e genitori, 
notizie sulle numerose attività della scuola materna e della scuola e immagini e 
illustrazioni sui vari eventi che documentano la vitalità dell’istituto. Il sito, con
sultabile all’indirizzo www.danteaUghieri.si, è stato allestito dalla ditta icon-adv. 
net nel!'ambito del progetto MDPRO a scuola ed è amministrato da un gruppo 
di operatori scolastici. Le pagine attivate contengono prima tutte le informazioni 
utili agli alunni e ai genitori riguardo l’organizzazione e le attività dell’istituto e 
le principali norme di interesse pubblico. È intenzione poi degli amministratori 
inserirei! maggior numero di informazioni, corredate daun’adeguata documenta
zione iconografica, che riguardano le varie attività svolte nell’ambito dell’istituto 
scolastico. Il tutto nel segno della trasparenza e dell'apertura nell’ambiente.

Secondo appuntamento a Parenzo per gii alunni delle classi inferiori delle scuole 
elementari italiane dell’Istria e di Fiume con attività artistiche e conoscenza 
diretta dell 'ambiente istriano. Vi hanno partecipato pure gli alunni della quarta 
classe della Scuola elementare Dante Alighieri. La manifestazione, giunta alla 
sua seconda edizione, è stata realizzata su iniziativa del Settore educazione e 
istruzione dell 'Unione Italiana. Gli alunni erano impegnati in laboratori dedicati 
alla creatività artistica con vari mezzi espressivi sul tema Parenzo, città di mare 
e di mosaici e hanno partecipato a laboratori per la strade della cittadina. La 
seconda parte prevedeva l’appuntamento era presso la locale Comunità degli 
Italiani, dove gli alunni hanno potuto mostrare e apprezzare il lavoro svolto 
in mattinata e partecipare ad un quiz A tutti i partecipanti sono stati offerti in 
dono colori e altro materiale utile per la scuola e il tempo Ubero.

CULTURA CULTURA CULTURA CULTURA
Gran pubblico alla vernice dell 'esposizione di Fulvia Grbac a Palazzo Manzioli. 
Esposte oltre una ventina di incisioni delle più diverse tecniche espressive che, 
sotto il titolo “Dendrotipia ”, presentano un mondo personale dell 'artista ancora 
tutto da scoprire. Vivace animatrice, insegnante e mentore delle poliedriche 
potenzialità di giovani connazionali, la Grbac ha voluto in quest’occasione 
uscire dal mondo classico dei colori e della pittura per affrontare una ricerca 
all’interno dell'impegnativo mondo dell’incisione e della grafica. Dopo l’in
dirizzo di saluto di Silvano Sau, presidente della Comunità Autogestita della 
Nazionalità Italiana, che ha organizzato la serata, l'artista è stata presentata dal 
critico d’arte Dejan Mehmedovič, che ha posto in rilievo il risultato di ricerche 
concettuali della Grbac, che con il suo nuovo impegno sta rivisitando l'antico 
e pur sempre affascinante mondo dell'incisione alla maniera classica dei suoi 
grandi maestri del passato. La mostra, corredata da un ricco catalogo a colori, 
è stata allietata dal suono della chitarra di Matteo E. Basta che, inizialmente, 
ha eseguito un brano di Bach e, alla fine, ha interpretato un brano di sua 
composizione intitolato “Goobye Sea”. Nel pomeriggio, nella “Caserma” 
del Parco Naturale delle Saline di Siedale, ha avuto luogo anche la vernice 
degli artisti del gruppo di pittura della C.I. “Pasquale Besenghi degli Ughi" 
diretto dalla mentore Martina Žerjal. All’inaugurazione la presidente della 
“Besenghi” Astrid Brenko, accompagnata al pianoforte da Claudio Chicco, 
ha recitato alcune poesie in dialetto isolano di Dorina Beržan.

SPORT SPORT SPORT SPORT SPORT
Dopo aver fatto i complimenti, seppur in ritardo, alle due Comunità iso
lane per le ennesime splendide prestazioni fornite nelle varie discipline 
agli ultimi Giochi UI di Parenzo in cui hanno stracciato la concorrenza 
dominando la classifica generate (Dante a! primo posto, Besenghi al se
condo) con la somma di 21 medaglie conquistate, esattamente la metà di 
quelle assegnate in totale, il rimanente spazio rìsarvato sul nostro foglio 
alle attività sportivo-ricreative lo dedichiamo alle carte. Seguendo, nella 
nota riepilogativa ,l’ordine cronologico degli eventi verificatisi di recente 
segnaliamo la vittoria della coppia N. Pugliese e V. Jerman al torneo di 
briscola organizzato dalla CI Besenghi mentre nell'altrettanto tradizionale 
appuntamento cartaiolo, articolato tra la briscola e il tressette, di Abbazia, 
allestito da Unione Italiana sabato scorso, l’onore isolano è stato salvato 
dalle “mule ” besenghiane E. Pavlič e A. Babič argentate, ossia seconde, 
nel tressette. Poca fortuna invece per i maschi.

R.S.

Si dice e non si dice...
Trattiamo il verbo “ultimare”. Vi comunichiamo che è bene usato 
in senso materiale. Esempi: ultimare la cena; ultimare la benzina; 
ultimare la preparazione. Ma è sempre più chiaro e semplice: finire, 
completare, concludere, terminare. Da non usare, però, riferendosi a 
cose astratte. Come per esempio: “E così è ultimato il nostro amore.” 
Speriamo che continui.

G.S.

Il Mandracchio, foglio della Comunità italiana di Isola 
Caporedattore responsabile: Andrea Šumenjak
Redazione: C. Chicco, M. Maurel, S. Sau, G. Siljan, R. Siljan, A. Šumenjak 
Sede: Piazza Manzioli 5, Isola, Slovenia
tei., fax: (+386 5) 616 21 30, 616 21 32, sito Internet: www.ilmandracchio.org 
(Il giornale è iscritto nel Registro dei media del Ministero per la cultura della 
Repubblica di Slovenia al No. 1143.)

Non c'è più religione
Isola è una cittadina che se non esistesse si dovrebbe inventaria. 
Infatti, in questa il sistema deH’arrangiarsiodell’industriarsi come 
dicono nel mezzogiorno d’Italia è una ghiottoneria, ed è talmente 
forte che se i meridionali italiani decidessero di venire a vivere 
da noi verrebbero tranquillamente consigliati agli asili. Un giorno 
abbiamo chiesto a un nostro collega cosa fa di bello un nostro 
comune amico che vedevamo frequentare locali di ogni genere 
nonostante avesse una moglie casalinga e due figlie all’Università 
di Lubiana. Lui ci ha risposto che è un artista, dell’arte dell’in- 
dustriarsi naturalmente. Poi da noi è molto sviluppata l’arte del 
distrarre. Così, quando si apre un problema eclatante che non 
si può o non si vuole risolvere, ecco che si pensa di spostare 
l’opinione pubblica verso un nuovo problema di ancor più difficile 
soluzione. E così si sposta il chiacchiericcio dei cittadini verso un 
nuovo orizzonte e questo in perfetta armonia con quello stornello 
che recita: Canta grillo che ti farò beato.

Gianfranco Siljan

ATTIVITÀ COMUNITARIE
Manifestazioni culturali

Venerdì, 6 novembre, ore
19.00, Palazzo Manzioli
Conferimento del premio ISO
LA DTSTRIA 2009 - Il rico
noscimento verrà conferito, per 
l’impegno di una vita profuso 
nel sostenere e approfondire 
i valori dell’appartenenza ad 
una realtà territoriale, umana, 
storica e culturale, e quale si
gnificativo riconoscimento al 
mantenimento, all’affermazio
ne e allo sviluppo delle tradizio
ni regionali, promuovendo con 
le proprie attività i valori della 
convivenza, della tolleranza e 
dell’impegno civile e sociale, a 
LIVIO FELLUGA, isolano, re
sidente a Brazzano di Cormòns. 
Partecipano alla serata Renato 
Chicco e Nevio Zaninotto. Or
ganizzazione: CAN Isola.

Domenica, 8 novembre, ore
17.00, Teatro di Isola 
CECCHELIN E DINTORNI 
- Spettacolo teatrale de “La 
Compagnia dei Giovani”, as
sociata a “L’Armonia” di Trie
ste. La Trieste degli anni Trenta 
raccontata dalle macchiette del 
celebre artista triestino. Regia 
di Giuliano Zannier. Organizza
zione: CI Dante Alighieri.

Mercoledì, 11 novembre, ore
18.00, Palazzo Manzioli 
PREPARAZIONE DEI VINI 
DOLCI - Conferenza del dott. 
Albano Bidasio Degli Imber
ti. La serata proseguirà con la 
degustazione dei vini dolci al 
Wine bar di Palazzo Manzioli. 
Alieterà la serata Enzo Hrova
tin, la sua band e gli allievi che 
parecipano al corso di chitarra 
presso la CI PBDU. Organiz
zazione: CI P. Besenghi degli 
Ughi in collaborazione con UI- 
UPT

Biblioteca D. LOVISATO
Lunedì e giovedì 10.00 - 13.00. 
Martedì 15.00- 18.00 
Mercoledì e venerdì 16.00 -
19.00,

Sala di lettura - lunedì - vener
dì 17.00-20.00.

Ora della fiaba
Martedì, 3 novembre 2009, a 
Palazzo Manzioli, alle ore 17.00 
inizia il programma dedicato ai 
bambini di età compresa tra i 4 
e gli 8 anni, intitolato C’era una 
volta...Laboratorio didattico sul 
mondo incantato della fiaba e al
tri racconti tenuto dalla mentore 
Katja Dellore. Si prega di con
tattare la segreteria della CAN al 
num.tel. 05/6162131 per le iscri
zioni, dato che il numero di posti 
disponibili è limitato.

Aula INFORMATICA
Aperta al pubblico previo accor
do con il responsabile.

Corso di informatica
Il corso di informatica per adul
ti è tenuto da Mario Sancin. Per 
le iscrizioni prega di contatta
re la segreteria della CAN ( tei. 
05/6162131).

Attività gruppi culturali
Venerdì, 6 novembre 2009, alle 
ore 17.30, Palazzo Manzioli
Inizierà il laboratorio creativo 
-figurativo “De qua a Carnevai” 
per ragazzi dai 9 ai 14 anni con 
la prefissa Fulvia Grbac. Per 
adesioni contattare il numero 
040/880-490 nelle ore pomeri
diane.

Sport - ricreazione
Sabato, 7 novembre 2009, ore
14.00, Palazzetto di Livade - 
Isola
XI Torneo Inter.Besenghi di Pal
lacanestro. Al torneo parecipano 
4 squadre. Organizzazione: CI P. 
Besenghi degli Ughi.

Lunedì, 9 novembre 2009, ore
16.00, Ex Scuola Italiana - Iso
la
GIOCO DELLA TOMBOLA. 
Organizzazione: CI D. Alighieri.
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Predzadnja

S kresničko so bolj varni
Predstavniki Butan plin d.d. Ljubljana in Sveta za preventivo in vzgojo v 
cestnem prometu Občine Izola so prejšnji teden obiskali vrtce in osnovne 
šole po občini. Podjetje Butan že drugo leto prispeva kresničke in odsevne 
brezrokavnike za najmlajše udeležence v cestnem prometu. Butan je zdru
žil moči in skupaj z občinskim svetom za preventivo obiskal vrtec Livade in 
OŠ Vojka Šmuc. Predstavnica Butan plina ga. Tanja Medved je med drugim 
povedala, da so se v podjetju odločili, da bodo vsa mesta, ki uporabljajo nji
hov mestni plin, nagradili s preventivnimi artikli za najmlajše.
Predstavnik Sveta za preventivo in varnost v cestnem prometu Občine Izola 
g. Almin Huremovič pa je najmlajše poučil, kako pomembna je kresnička 
v nočnem času. Medtem, ko so otroci iz vrtca predvsem poslušali, se je zna
nje prvošolčkov pokazalo kot zelo dobro, kar je vsekakor plod dolgoletnega 
sodelovanja tako občinskega sveta za preventivo kot tudi policijske pstaje 
Izola. Na koncu smo otroke iz vrtca tudi oblekli v svetleče brezrokavnike in 
jih varno pospremili v promet.

Sicer pa je bil obisk po šolah pred
viden v sklopu nacionalne preven
tivne akcije BODI PREVIDEN, s 
katero se želi opozoriti učence v 
šolah, njihove starše in stare star
še na uporabo kresničk in drugih 
odsevnih materialov, ki zagotav
ljajo večjo varnost pešcev. V akci
jo so vključeni starejši do 65 leta 
in otroci do starosti 10 let. Otroci 
bodo poslali razglednice in pisma 
starim staršem, v katerem jih bodo 
poučili o pomembnosti kresničke, 
stari starši pa bodo razglednice 
posredovali na Ministrstvo za pro
met, Svetu za preventivo in vzgojo 
v cestnem prometu, s čimer omo
gočijo, da njihov vnuk ali vnukinja 
sodeluje pri nagradni igri. V obeh 
primerih je poštnina plačana. Na 
občinskem svetu za preventivo 
ugotavljajo, da je akcija naletela na 
dober odziv, (pr)

KRIMINALNE

Obležal a ni umolknil
Policisti so intervenirali na jav
nem kraju, kjer je obležal pijan 
mladenič. Ko mu je zdravstveno 
osebje hotelo nuditi pomoč jih 
je pričel žaliti in jih fizično na
padel. Ob prihodu policistov je 
mladenič s takim obnašanjem 
nadaljeval tudi do policistov. 
Ker ni kazalo da se bo umiril 
in je obstajala nevarnost, da bo 
v pijanem stanju nadaljeval s 
prekrškom, je bil pridržan do 
streznitve. Zaradi nedostojnega 
vedenja mu je bila izrečena glo
ba v skladu z Zakonom o varstvu 
javnega reda in miru.

Skuterje šel na plažo
Na plaži so policisti našli zapu
ščeno kolo z motorjem, za kate
rega so ugotovili, da je bil ukra
den sredi poletja v Portorožu. 
Skuter bo vrnjen lastnici.

Bo gradil viadukt?
Na enem izmed gradbišč je ne
znanec ukradel 300 kosov žele
znih opornikov in z dejanjem la
stnika oškodoval za 2.500 EUR.

Največja orada doslej
V zgodnjih jutranjih urah so ribi
či, ki so lovili kakšni dve milji od 
Debelega rtiča, v ribiško mrežo 
ujeli skoraj tono težko letalsko 
mino. Pirotehniki so mino pre
stavili na začasno mesto hram
be.

ALKO lestvica:
Zaradi vožnje pod vplivom al
kohola so policisti do streznitve 
pridržali tri osebe.
Najvišjo vrednost 0,78 mg alko
hola je imel v izdihanem zraku 
možakar, ki je na cesti med Šare
dom in Izolo povzročil promet
no nesrečo.

MANDRAČ je tednik Izolanov
Naslov: Veliki trg 1,6310 Izola, TRR: 1010 0002 9046 354 
tel. 05/ 640 0010, fax. 05/ 640 00 15, 
elektronski naslov: http://www.mandrac.si; 
email: urednistvo@mandrac.si 
Odgovorni urednik: Aljoša Mislej
Uredništvo: Aljoša Mislej, Darjan Gorela, Boštjan Mejak, Žarko Kovačič, Drago Mislej, 
Marjan Motoh (karikaturist), Saša Stepanov (foto), Edvard Dečman (foto) 
tehnični urednik: Davorin Marc email: sektor.tehnika® mandrac.si 
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Gojkova skrivalnica

Razglednica s prejšnjega tedna je bila uganka vse
ga pol dneva, potem pa so se oglasili stanovalci 
zadnje hišne številke (45) v tej ulici, ki se je in se 
še vedno imenuje Dantejeva ulica (mala fotogra
fija). Zgoraj pa je ena od mestnih ulic z obdobja 
med dvema vojnama. Če ste jo spoznali nam piši
te na urednistvo@mandrac si

MALI OGLASI
Objavljene in tudi druge Male ogla
se lahko prebirate na strani www. 
mandrac.si v rubriki mali oglasi.

Nepremičnine

PRODAMO
- Stanovanje v Jagodju zamenjam za 
stanovanje v starem delu Izole, tel 040 
128 199
- V Izoli prodamo sončno 3 sobno 
stanovanje, 60 kv.m., s čudovitim 
razgledom, zastekljen balkon, ko
palnica komplet prenovljena. Cena: 
145.000 EUR, Tel. 040/ 385529 ali 
041/345634.
- Stanovanje v Izoli v centru pro
dam. Velikost 58 m2, 4.nadstropje, 
pogled na morje, tel 070 872 901

ODDAMO
- Ljubljana(Šiška) oddam opremljeno 
sobo s souporabo kuhinje in kopalni
ce. tel 031 389 751
- STANOVANJE IZOLA-JAGODJE, 
za 2 osebi, kompletno opremlje
no cca. 40m2, pritličje hiše, lasten 
vhod, soba, kuhinja z jedil., hodnik, 
kopalnica,centralno ogrevano, inter

net. Kontakt: Majda 041 644 287
- V Izoli oddam 2 sobno, opremljeno sta
novanje za daljše obdobje, tel 031 858 826 

NAJAMEMO
- Zdravnica nujno vzame v najem sobo ali 
garsonjero v Izoli od 20. oktobra naprej za 
dobo 6 mesecev. Kontakt : 041 435 207
- Najamem poslovni prostor v Izoli v izme
ri cca. 25 m2 po ceni cca. 8 eur/m2/mesec. 
Pogoj: umirjena okolica, dobra zvočna izo
lacija prostora. Tel: 041 919692

Delo

- Nudim oskrbo in pomoč na domu 
starejšim in bolnim.Tel.040 397 332
- Likam na domu. tel 041 939 136-
- Nujno potrebujem kakršnokoli delo. 
Znam delati na polju in za stroji, sem 
zanesljiv in delaven. Tel. 031 792 316
- Mamica srednjih let, izobražena, či
sta, poštena, nudi pomoč v gospodinj
stvu ali pomoč starejšim osebam pri 
vsakdanjih opravilih, najraje v Kopru 
ali okolici Tel: 041 234 591

Vozila in plovila

- Prodam jadrnico Murphy 26C. 
Dobro ohranjena. Sl zastava, pri
vez v Izoli, vsa osnovna oprema, 
gennaker, letnik 1998, kontakt 
na 031 369 728
- Prodam Renault 5 cmpus 1.1, 
poreklo Francija, bele barve, 
Svrat, dobro ohranjen,letnik 92, 
164.500km, za 271 EUR. tel 040 
638 217 ali 031 583 881 
-Prodam Citroen Bx 1,5 TGE, pore
klo Francija, v voznem stanju, ne
registriran, letnik 94, 157.000km 
za 230 EUR. tel 040 638 217
- Prodam Citroen Xara letnik 2002, 
dobro ohranjen. Cena po dogovo
ru. tel 041 653 946 ali 031 583 881
- Kupim dobro ohranjen osebni 
avto, enoprostorec, s sedmimi se
deži. Tel. 041 608 765

Razno

- Prodajam pralni stroj Gorenj e mod. 
WA1182S 1.2005, ki je bil v uporabi 
samo ene starejše osebe le 2 leti - 
ogled po želji.Zainteresirani naj po
kličejo mobi št. 051/640-870.
- Sedežno garnituro 3+2 razteglji
vo prodam, tel 070 872 901
- 2 NOVA jogija, še zapakirana, ku
pljena po znižani ceni 30 EUR za 
kos/redna cena 60EUR/ prodam 
10% ceneje, tel 041 210 920
- Prodam sušilni stroj Sidex, skoraj 
nov za 250 EUR. tel 05/ 641 92 42
- Kupim še dobro ohranjen štedil
nik na drva. tel 041 638 292
- Nudim pomoč na domu. tel 05/ 
639 56 70
-Prodam oljčno olje 041 713 870
- Nov, originalno zapakiran po
mivalni stroj Gorenje GV 63222 
prodam za 300 Eur. (Igor 031 
342567)
- Prodam mlin za grozdje, tel 
05/641 6316
- Prodam rabljen mlin za grozdje 
in plastično kad za kmetijo 300 
litrski. Tel 041/828605



NLB Družinski varčevalni paket

Poslovalnica Izola 
Trg republike 3 
Tel.: 05 663 06 00 l/ž
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www.nlb.si/druzinski-varcevalni-paket

Kar nekaj Izolank in Izolanov je pred dnevi spoznavalo sosednjo Hrvaško. 
Udeleženci izleta, ki ga je organiziralo Društvo upokojencev Jagodje - Do
brava so po Dalmaciji potovali z avtobusom, malo hodili in malo pluli.

Gorski kolesarji z obale, ki se zbirajo na spletni strani MTB.SLO-ISTRA. 
NET, med katerimi je precej Izolanov pa so tekli in kolesarili na tretjem 
duatlonu Parenzana od Grožnjana do Oprtalja in nazaj.

')\ VIDEL... KAKCEM HOMECTEDHA...
..bAH KEFflKMACI7E _.ATOMIH NA TRUBARJA... 
..DAN VARČEVANJA... SPOMIN NA CASE ..KO SMO
te kaj imeli... novc Čarovnic...dan., ko... ^/jv\,To W

Utrinek s prvega mini knjižnega sejma “Knjigarnice” v Ljubljanski ulici.

15. obletnica zaključka OŠ Vojke Šmuc
Zadovoljni jubilanti se iskreno zahvaljujejo osebju okrepčevalnice Koral 
iz Izole za izvrstno posrežbo, okusno hrano, prijetno družbo in lep večer. 
Upajo tudi na skupno druženje tudi v prihodnje. “8.b”

20 let generacije 1988-89 Osnovne šole Vojke Šmuc

V petek, 23. 10. 2009, se je srečala celotna generacija 1988/89 OŠ Vojke 
Šmuc. 20. obletnico zaključka osnovne šole smo obeležili ajevci, bejevci, 
cejevci, dejevci, ejevci in fejevci in bili smo kar velika druščina. Po začetni 
zadregi, saj so bili nekateri bivši sošolci in sošolke kar neprepoznavni, smo 
ugotovili in potrdili, da videz ni vse in zaključili, da se to kar znaš in to kar 
v življenju postaneš, oblikuje prav v osnovni šoli. Po dvajsetih letih smo 
se ponovno vsi znašli v ravno takih vlogah, kakršne smo imeli v osnovno
šolskih klopeh. Na srečanju se nam je pridružil razrednik ejevcev tovariš 
Renato Kaligarič.

Za svojega razrednika smo ga posvojili kar vsi razredi, saj je s svojo pri
sotnostjo potrdil, da smo v svoji takratni majhnosti pustili naš pečat na 
osnovnošolskih klopeh. Ponosni smo, predvsem pa hvaležni, da smo imeli 
učitelja njegovega kova.
V zgodnjih jutranjih urah se je bilo kar težko posloviti, zato smo se po ra
zredih odločili, da se srečamo že naslednje leto, v en glas pa, da naslednjo, 
okroglo, spet obeležimo vsi skupaj.
P. S. : Rezultate v vleki vrvi, kjer je tako v moški kot v ženski konkurenci, zma
gala B izmena, smo zaradi nepravilnosti razveljavili (sodniki: A izmena).

)to
: D

uš


